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TIPS? De makers van de Hockeykrant houden zich van harte aanbevolen voor tips,
bijzondere evenementen en grappige of ontroerende foto's. Datzelfde geldt
uiteraard ook voor leuk en opvallend nieuws over uw club of team. 

Heeft u een suggestie of een persbericht dat interessant is voor de Hockey-
krant? Laat het ons weten. Wij gaan er alles aan doen om uw tips te verwer-
ken in het eerstvolgende nummer.
Mail de redactie: info@hockeykrant.nl

Hockeykrant Amsterdam is een uitgave van
De Hockeykrant. De inhoud van deze krant
staat helemaal in het teken van de hockey-
clubs in de regio Amsterdam. Verspreiding
vindt plaats via de clubhuizen van de ver-
enigingen en via www.hockeykrant.nl.
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COLOFON

Niet in het minst omdat er naast de laat-
ste competitieduels er voor de nodige
clubs en teams nog play-offs op het pro-
gramma staan. Evenals de Nederlandse
Kampioenschappen in diverse leeftijdsca-
tegorieën. En wat te denken van allerlei
activiteiten die op de verenigingen wor-
den georganiseerd. Familietoernooien,
swingende events, hockeykampen, barbe-
cues en afsluitingen met veel gezelligheid
en sfeer. Heerlijk dat het allemaal weer
kan!   

ORANJE 
Voor de liefhebbers van tophockey wordt
het ook genieten. Zo speelt het Neder-
lands Elftal Dames de komende weken in
de FIH Pro League tegen Engeland, Duits-
land en China. De Oranjeheren spelen in
die periode maar liefst 10 wedstrijden. Re-
spectievelijk tegen Argentinië, Engeland,
Duitsland, India en Spanje. Van 18-22 juni
strijkt de Pro League neer in Rotterdam.
Op 26 en 26 juni is Den Bosch de locatie.

WK 2022
Daarna wordt toegewerkt naar hét hoogte-
punt van deze zomer: het WK Hockey
Dames 2022 dat van 1-17 juli in Nederland
en in Spanje wordt gespeeld. Uiteraard gaat
Oranje weer vol voor goud. Een goed begin
is daarbij van groot belang. Reden te meer
om Nederland bij de poulewedstrijden in
het Wagener Stadion volop te steunen.  

HAVE FUN!
Kortom: het worden fijne weken en mooie
maanden. Het mag en kan ook weer. Want
hoewel het coronavirus nog niet helemaal
is verdwenen, is het volop genieten op en
rond de velden. Genieten van hockey en
van alles wat de sport zo mooi maakt.
Heerlijk! Have fun en let's stick together. 

De wedstrijden in Rotterdam en Den Bosch
zijn onderdeel van de 2021/2022 editie van
de Pro League. Het prestigieuze landen-
toernooi werd vorig jaar afgebroken van-
wege de coronabeperkingen. Daarom
staan er nu in een korte periode veel wed-
strijden op het programma. Hiervoor trekt
de Pro League een maand door Nederland
waarbij er wordt gespeeld in Nijmegen,
Rotterdam en in Den Bosch. 

WK
Naast de Oranje Dames en Oranje Heren
spelen ook diverse buitenlandse teams Pro
Leaguewedstrijden in Nederland. Onder
andere de heren van India en Spanje en de
dames van China, USA, Argentinië en India.
Voor de damesteams gelden de duels
eveneens als een opmaat richting het WK
Hockey dat in juli wordt gespeeld. 

ROTTERDAM
HC Rotterdam is van 18-22 juni gastheer
van de FIH Pro League. Aan de Hazelaarweg
worden in totaal 10 wedstrijden gespeeld.
De Oranjeheren komen op zaterdag 18 en
zondag 19 juni in actie tegen India. Het Ne-
derlands Elftal Dames speelt op dinsdag 21
en woensdag 22 juni tegen China. 

DEN BOSCH
Op 25 en 26 juni strijkt de Pro League-kara-
vaan neer in Den Bosch. De Nederlandse
heren spelen dan twee duels tegen Spanje.
Daarnaast nemen de dames van België het
op tegen de USA en spelen de Duitse
dames tegen China. 

TICKETS
Dagtickets zijn verkrijgbaar via www.fihpro-
league.nl/tickets. Goed om te weten is overi-
gens dat je met een kaartje de gehele dag

toegang hebt en dus meerdere wedstrijden
kunt bekijken. Kaarten voor kinderen t/m 12
jaar zijn beschikbaar vanaf € 20,00 en voor
volwassenen vanaf € 25,00 per persoon. 

Nog een paar wedstrijden. Dat zit het seizoen 2021/2022 er alweer
op. Na twee jaargangen met coronabreaks éindelijk weer een nor-
maal seizoen. Met een regulier competitieverloop, publiek langs de
lijn en gezelligheid in het clubhuis. En het is nog zeker niet gedaan.
Want ook de komende weken wordt het genieten. 

Een heerlijke
Oranjezomer!

ROTTERDAM - Het complex van HC Rotterdam is van 18 tot en met 22
juni het decor van de FIH Pro League. In totaal worden er 10 internatio-
nale topduels gespeeld. Ook de Oranjedames en de Nederlandse Heren
komen in actie Op 25 en 26 juni strijkt de karavaan neer in Den Bosch. 

FIH Pro League in Rotterdam en Den Bosch

ZATERDAG 18 JUNI ROTTERDAM
11:30 China-USA (dames)
14:00 India - Argentinië (dames)
16:30 Nederland - India (heren)

ZONDAG 19 JUNI ROTTERDAM
11:30 China - USA (dames)
14:00 India - Argentinië (dames)
16:30 Nederland - India (heren)

DINSDAG 21 JUNI ROTTERDAM
16:30 USA - India (dames)
19:00 China - Nederland (dames)

WOENSDAG 22 JUNI ROTTERDAM
16:30 USA - India (dames)
19:00 China - Nederland (dames)

ZATERDAG 25 JUNI DEN BOSCH
11:30 USA - België (dames)
14:00 China - Duitsland (dames)
16:30 Nederland - Spanje (heren)

ZONDAG 26 JUNI DEN BOSCH
11:00 USA - België (dames)
13:30 China - Duitsland (dames)
16:00 Nederland - Spanje (heren)

PROGRAMMA FIH PRO LEAGUE
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Michiel van Zutphen werd in 2018
voorzitter van Xenios. Een jaar
later verhuisde de club naar Sport-
park Sloten waar het de beschik-
king kreeg over vijf prachtige wa-
tervelden. Maar: een clubhuis was
er nog niet. Een oplossing werd
gevonden in het tijdelijk benutten
van de 'Herenmarkt'. Een oude
kantine van een voetbalclub die in
2014 werd opgeheven. 

VLEERMUIZEN 
Het was de bedoeling dat er snel
een nieuw onderkomen voor Xe-

nios zou worden gerealiseerd. In
2017 werd met dat project gestart,
maar helaas kwamen de nodige
probleempunten bovendrijven. Zo
stond er beoogde locatie een oude
kantine die eerst moest worden
gesloopt. Daarmee ontstond het
eerste probleem, kan Van Zutphen
zich nog herinneren. “De rosse
vleermuis. Er was een vermoeden
dat dat beestje zich zou verschui-
len in de oude kantine. Dat zorgde
voor de nodige vertraging. Overi-
gens is de rosse vleermuis er uit-
eindelijk nooit waargenomen.”

FINANCIERING
Een ander struikelblok was de fi-
nanciering. “De Rabobank verlang-
de een borgstelling; dat doen ze
altijd bij sportclubs. Het is anders
dan het kopen van een woning,”
legt Van Zutphen uit. En dus toog
de voorzitter naar de gemeente
Amsterdam. “Die zaten juist in een
vervelend vacuüm. De constructie
waarin de gemeente samen met
de Stichting Waarborgfonds Sport
voor de borgstelling garant zou-
den staan, was net opgetuigd.
Daardoor duurde het erg lang. Het

was soms best frustrerend, maar
die frustratie hebben we nooit ge-
toond. We wilden het goed en snel
geregeld hebben. We hebben veel
geduld moeten hebben met soms
een stapje achteruit en dan weer
vooruit.”

UITSTEL NA UITSTEL
Xenios kreeg te maken met de ene
toezegging na de andere. Maar on-
dertussen moest de eerste schop
nog steeds in de grond en bleef de
club in de verouderde Heren-
markt. ”De Rabobank zag hoeveel
moeite we deden en in 2021 gaf
de bank het akkoord om met de
bouw te beginnen op de voor-
waarde dat de financiering rond
zou komen. “Dat is uiteindelijk alle-
maal geformaliseerd en zijn we
vorig jaar begonnen met de
bouw,” vertelt Van Zutphen.

HULDE VOOR VRIJWILLIGERS
In 2021 werd eindelijk met de
bouw gestart en eind maart werd
het fonkelnieuwe clubhuis opgele-
verd. In juni volgt de officiële ope-
ning van het fraaie complex. “Het
was een taai proces,” blikt de voor-
zitter terug. “Maar ik ben ongeloof-
lijk trots op wat we hebben gere-
aliseerd. De architect heeft een
geweldig clubhuis ontworpen en
we hadden een goede aannemer.
Er zijn enorm veel vrijwilligers ge-
weest die zich hebben ingezet. Van

schilderen tot het ontwerpen van
de bar en het verzorgen van het
interieur. Veel leden hebben hun
steentje bijgedragen.” 

WAANZINNIG
Het nieuwe clubhuis ziet er onge-
kend fraai uit. “Het is een waanzin-
nig ding. Het is een enorm grote
ruimte met prachtig uitzicht op de
velden. Er is een grote trap die
dienst doet als tribune, er zijn
mooie kleedruimtes voor spelers
en scheidsrechters, hokken voor
de materialen en een keuken met
alle benodigde voorzieningen.”

De opluchting dat het clubhuis er
nu eindelijk staat, is dan ook
enorm. “We zijn er trots op dat we
binnen het budget zijn gebleven.
Dat komt door bezuinigingen en
zelfredzaamheid. Figuurlijk gezien
hebben wij het clubhuis zelf ge-
bouwd.”

NAAM VOOR HET CLUBHUIS
Een naam heeft het nieuwe club-
huis van Xenios nog niet. “Ik weet
ook niet hoe we het gaan noemen.
Ons vorige clubhuis had ook geen
naam. Daar hebben we door alle
drukte ook nog niet over nage-
dacht. Het is best leuk om de
leden een naam te laten verzin-
nen. Daar gaan we met z'n allen
nog even goed over nadenken.” 

AMSTERDAM - Na jaren van wachten heeft Xenios eindelijk haar gewenste clubhuis.
De realisatie kostte veel moeite, geduld en oplossend vermogen, maar het resultaat
mag er zijn. Xenios-voorzitter Michiel van Zutphen is blij en opgelucht dat zijn club
eindelijk een mooi onderkomen heeft. “Ik ben ontiegelijk trots op alle vrijwilligers
die hun steentje hebben bijgedragen.”

Opening
Het nieuwe clubhuis van Xenios wordt op zaterdag 18 juni officieel 
geopend. Toch blijft het niet beperkt tot de zaterdag, want het héle
weekend worden er op en rond de velden sportieve feestelijkheden
georganiseerd. Zo draaien DJ's op de OSAKA truck, op het Lovers 
veld staan de 15 meter lange Jumbo stormbaan en andere fantasti-
sche opblaasattracties opgesteld. Daarnaast is er een glitter-tattoo 
artist & schmink artist aanwezig en bruist het ook op de zondag van
de activiteiten. 

Het nieuwe clubhuis van Xenios staat er eindelijk!

Bloed, zweet en vleermuizen 
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NEEM EEN KIJKJE IN ONZE 
GLOEDNIEUWE WEBSHOP OP: 

WWW.ONLINESHOPSDA.COM

Vier jonge meiden richtten de
stichting in 2021 op. In samenwer-
king met Xenios kunnen kinderen
van omliggende scholen buiten de
lestijden gratis hockeyen. De club
en de stichting stellen de sticks,
scheenbeschermers, ballen, bitjes
en alle andere benodigdheden
kosteloos beschikbaar voor deze
jonge sporters. 

“Hockey voor iedereen is makkelij-
ker gezegd dan gedaan,” zegt Xe-
nios-voorzitter Michiel van
Zutphen. “Hockey blijft een relatief
dure sport. Maar ik zou het heel
leuk vinden als onze club een af-

spiegeling is van de maatschappij.
Wij zijn een club in Amsterdam-
West. Wij willen graag leden uit
deze omgeving aan ons binden.
Dat vinden wij belangrijk”

WIN-WIN 
Steeds minder kinderen sporten,
merkt ook Van Zutphen. “Velen
haken af, het is steeds minder po-
pulair. Het is dus ook in ons belang
om jeugd te werven. Voor zowel
onze toekomst als de toekomst
van de kinderen is Hockey Voor Ie-
dereen een geweldig initiatief. Het
is ontzettend mooi dat beide doe-
len te combineren zijn. Wij willen

andere groepen interesseren voor
onze sport. Daar willen we in inves-
teren en participeren. Als sportclub
hebben wij een maatschappelijke
functie, daar zijn we ons van be-
wust. Al realiseer ik me ook dat het
veel tijd en energie kost.”

SPORTEN IS BELANGRIJK
Het fonkelnieuwe clubhuis van Xe-
nios doet op werkdagen dienst als
BSO. Jonge kinderen zijn dus dage-
lijks op het sportpark. “Het zou
mooi zijn als wij die kinderen en
hun ouders kunnen interesseren
voor hockey. Maar op ons sport-

park wordt ook American Football
en honkbal gespeeld. Dat kunnen
ze natuurlijk ook gaan doen. Het is
ontzettend belangrijk dat kinderen
gaan sporten,” aldus van Zutphen. 

BEWEEGLESSEN
Hockey Voor Iedereen is voortge-
komen uit de jeugdcommissie, die
met scholen in de omgeving con-
tact heeft gezocht om kinderen te
bewegen te gaan hockeyen. In co-
ronatijd werden al enkele clinics
gegeven en ook in juni staan er
lessen op het programma. “We
hopen dat daar kinderen uit voort-

komen die lid willen worden van
Xenios. Al is het er maar eentje,”
zegt van Zutphen. “Via sportfond-
sen kunnen gelden worden aange-
boord voor kinderen die anders
niet kunnen sporten.”

Wie weet speelt er over vijftien
jaar iemand uit Amsterdam-West
in het Nederlands dames- of he-
renteam die met hockey begon via
Hockey Voor Iedereen. Maar dat is
niet het grote doel. Hockey moet
een sport zijn die ieder kind kan
beoefenen. Bij Xenios geven ze het
goede voorbeeld. 

Hockey Voor
Iedereen 
bij Xenios

AMSTERDAM - Hockeyclub Xenios wil een afspiegeling
zijn van de maatschappij. Om daartoe te komen,
werkt de club samen met de stichting Hockey Voor
Iedereen (HVI). Deze stichting zet zich in voor kinde-
ren uit gezinnen voor wie sporten kostbaar en niet
vanzelfsprekend is. 
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Daarbij gaat het om alle speeldata voor de
jeugd en jongste jeugd, de senioren en vetera-
nen die uitkomen in de Bondscompetitie en
Districtscompetities. Indien de actualiteit in de
zomer om een wijziging vraagt, dan heeft de
KNHB de mogelijkheid deze concept-speelda-
genkalenders alsnog aan te passen.

START 10 EN 11 SEPTEMBER
Voor de meeste teams start de competitie in
het weekend van 10 en 11 september. Dit
geldt zowel voor de seniorenteams als de
jeugd. Alleen de A- en B-jeugd die in de lande-
lijke (sub)topklasses spelen, beginnen een
week eerder; op zaterdag 3 september. 

De eerste seizoenshelft loopt door tot het
weekend van 26/27 november. Het weekend
van 3 en 4 december is er voor een eventuele
uitloop of inhaalwedstrijden. Daarna volgt de
winterstop. De herstart van de competitie
staat gepland in het weekend van 10 en 11
maart. De laatste speeldagen zijn in het week-
end van 17 en 18 juni. 

HK, PK EN 1E KLASSE
De kalender voor de Hoofdklasse tot en met
1e Klasse Heren en Dames (standaardteams)
en de Gold- en Silver Cup volgt op een later
moment. De data worden bekend gemaakt
zodra de speeldagenkalender voor de Hoofd-
klasse is afgestemd. 

WK EN EK 2023
Bij de kalender voor de Hoofdklasse wordt ui-
teraard ook rekening gehouden met het WK
Hockey Heren 2023. Het toernooi wordt ge-
speeld van 13 tot en met 19 januari in Bhuba-
neswar en Rourkela, India. Het WK is overi-
gens niet het enige grote toernooi in 2023.

Ook het EK Hockey voor dames en heren staat
op het programma. Speelstad is het Duitse
Mönchengladbach. De exacte data moeten
nog worden vastgesteld, maar het toernooi
staat gepland in de maand augustus.
Alle kalenders en speeldagen vind je op
www.knhb.nl.

UTRECHT - Het hockeyseizoen 2021-
2022 is bijna ten einde en in de
komende weken vallen de laatste
beslissingen. Maar de KNHB kijkt ook
al vooruit. De competitieleiding van
de bond heeft inmiddels de speel-
dagenkalenders voor het seizoen
2022-2023 in concept vastgesteld.

Seizoen 2022/2023 start op 10 september
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HEERENmakelaars

Reinoud Wolff kent een lange, suc-
cesvolle carrière als coach. Zo
werd hij in 2002 met Bloemendaal
landskampioen en loodste hij Rot-
terdam in 2012 naar de eerste fi-
naleplek in de historie van de club
en in 2013 naar de titel. Vijf jaar
geleden streek Wolff neer bij Hur-
ley en promoveerde in 2019 met
de Hurleyanen naar de Hoofdklas-
se. 

DRIE SEIZOENEN
Er volgden drie vreemde seizoe-
nen. Het eerste jaar in de Hoofd-
klasse werd vanwege de corona-
pandemie afgebroken. Vorig
seizoen realiseerde Hurley hand-
having door Almere en Klein Zwit-
serland achter zich te houden. Het
hockeyseizoen 2021/2022 verliep
moeizaam. Hurley sprokkelde
slechts drie punten bij elkaar en
degradeerde in de voorlaatste
speelronde na een nederlaag
tegen Oranje-Rood naar de Pro-
motieklasse. 

HARDE KLAP
Bij de selectie en de coach kwam
die klap hard aan. “Ik ben in mijn
dertig jaar als coach nog nooit ge-
degradeerd,” vertelt Wolff, die zijn
spelers na de nederlaag tegen
Oranje-Rood verslagen op het veld
zag liggen. Zelf zonderde Wolff

zich even af en zocht een plekje uit
het zicht waar hij het seizoen de
revue liet passeren. “Daarna kon ik
het een plaats geven. Iemand zei
ooit: de Albert Heijn gaat morgen
ook gewoon weer open. En zo is
het ook.”

NIET KANSLOOS
Verrassend was de degradatie van
Hurley niet. De ploeg behaalde in
de eerste seizoenshelft geen enkel
punt. Daarna begon het beter te
draaien, getuige de gelijke spelen
tegen Rotterdam, SCHC en Tilburg.
Het bleek onvoldoende, al speelde
het team van Wolff bepaald geen
kansloos seizoen. 

“In veel wedstrijden waren wij vaak
ongelooflijk dichtbij een resultaat,”
zegt de coach. “Tegen Amsterdam

stonden we bijvoorbeeld vier mi-
nuten voor tijd nog met 1-0 voor,
maar verloren met 3-1. En zo zijn
er heel veel wedstrijden geweest.”
De vele teleurstellingen hadden
niet hun weerslag op het team.
“Het is nooit een 'losgeslagen
bende' geweest. Iedereen bleef de
opdrachten uitvoeren. En dat is
knap, want het was een loodzwaar
seizoen. Iedereen trainde zich het
apenzuur, maar we werden er
matig voor beloond.”

BUDGET
Hurley behoorde voorafgaand aan
het seizoen al tot de grootste de-
gradatiekandidaten. “Samen met
Stichtsche hebben wij het laagste
budget,” weet Wolff. “Wat dat be-
treft is er de laatste jaren veel ver-
anderd. Kijk naar KZ die wij vorig

seizoen nog achter ons hielden. Zij
hebben zoveel in hun selectie
geïnvesteerd dat ze dit seizoen om
de play-offs konden strijden. Hur-
ley kan en wil dat soort bedragen
niet betalen.”

HET ROER OM
De beperkte financiële middelen
vragen om creativiteit. Daarom
werd vorig jaar besloten het roer
om te gooien. Wolff: “Voorheen
bestond de selectie veelal uit afge-
studeerde spelers die nog twee
jaar in de Hoofdklasse wilden hoc-
keyen. Maar als je vier jonge art-
sen in je team hebt, weet je dat zij
na een nachtdienst niet kunnen
trainen. Laat staan als ze een ope-
ratie moeten uitvoeren. Niet ieder-
een kon er dus altijd zijn.”

En dus besloot Hurley het over
een andere boeg te gooien. “Wij
hebben nu een jonge ploeg die de
ambitie heeft om de hockeywereld
te veroveren. Dat is wezenlijk an-
ders dan de andere jaren,” legt
Wolff uit. “Het klinkt misschien wat
gek na de degradatie, maar met

deze ploeg hebben we beter hoc-
key gespeeld dan in voorgaande
jaren.”

“Het fijne is ook dat we de groep
bij elkaar houden. We willen zo
snel mogelijk terugkeren naar de
Hoofdklasse. En dat kan. We heb-
ben een goede groep, zitten op
een schitterende plek in het Am-
sterdamse Bos en zijn een bloeien-
de vereniging.”

SNELLE TERUGKEER 
Ook Wolff blijft Hurley na de de-
gradatie trouw. “Ik vind het gewel-
dig om het maximale uit een ploeg
te wringen. Of dat nu aan de bo-
venkant of de onderkant van de
Hoofdklasse is of in de Promotie-
klasse. Dat maakt geen verschil.
Wat wel het verschil maakt, is dat
de spelers in de top geen techni-
sche beperkingen hebben. Die
hebben wij wel. Het is de uitdaging
om daarin te verbeteren en verder
te bouwen aan de terugkeer naar
de Hoofdklasse. Want dat is waar
deze club hoort!” 

Degradatie Heren Hurley komt hard aan  
AMSTERDAM - Na drie sei-
zoenen in de Tulp Hoofd-
klasse viel in mei het doek
voor de heren van Hurley.
Volgend seizoen wacht de
Promotieklasse voor de
Bosuilen. Hoewel de
degradatie niet helemaal
onverwacht kwam, was de
verslagenheid groot. Ook
bij coach Reinoud Wolff
voor wie het de eerste
degradatie is in zijn 30-
jarige coachcarrière. 
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Jammer was het wel. Zeker voor oud-inter-
national Teun Rohof. De 37-jarige verdediger
die het tophockey na 21 seizoenen voor ge-
zien houdt, had gehoopt op een mooier af-
scheid. 

PERSPECTIEF
Ook coach Alexander Cox had in zijn eerste
seizoen in het Amsterdamse Bos graag de fi-
nale gehaald. Desondanks werd onder zijn
leiding duidelijk een stijgende lijn ingezet.
Vorig seizoen eindigde de ploeg op een ze-
vende plaats in de Tulp Hoofdklasse Heren.
Met nu een derde plek, plaatsing voor de
Play-offs én het recht om komend seizoen
deel te nemen aan de EHL is er absoluut
weer perspectief. Een mooi vooruitzicht.
Zeker voor de jonge talenten van wie Luke
Dommershuijzen en Floris Middendorp re-
cent werden geselecteerd voor het Neder-
lands Elftal. Dit voor de Pro League-duels
tegen Argentinië en Engeland.  

KEMPERMAN
Bovendien komt 228-voudig international
Robbert Kemperman het team versterken.
De middenvelder kiest na 10 seizoenen
Kampong voor een nieuw avontuur. “Na zo-
veel mooie jaren was ik toe aan een nieuwe
uitdaging,” zo motiveerde Kemperman zijn
keuze. “Er staat een mooi, jong team bij Am-
sterdam en de ambities zijn groot. Ik hoop
dat ik met mijn ervaring van waarde kan zijn
voor het team en kijk uit naar deze nieuwe
fase in mijn carrière.”

Coach Alexander Cox werkte eerder succes-
vol met Kemperman in zijn Kampong-perio-
de. Hij kent de kwaliteiten van de middenvel-
der als geen ander. “Ik ben heel blij met de

komst van Robbert. Voor mij is hij de com-
plete middenvelder; offensief en defensief
sterk. Door zijn inzicht, techniek en ervaring
is hij een dirigent op het middenveld. En ik
weet uit ervaring wat zijn persoonlijkheid
toevoegt aan een team.”

Amsterdam richt blik op nieuw seizoen
AMSTERDAM - Het zag er prima
uit voor de Dames én Heren van
Amsterdam. Beide vaandelteams
plaatsten zich voor de Play-offs en
het perspectief op de landstitel
lonkte. Helaas bleken de halve
finales het eindstation. De Heren
gingen onderuit tegen Pinoké en
voor Dames 1 bleek SCHC na
shoot-outs een te groot obstakel.
Helaas geen prijzen in het jubi-
leumjaar, al is de blik in het Wage-
ner Stadion alweer naar de
toekomst gericht.

130 jaar AH&BC
Amsterdam viert dit jaar een bijzonder
lustrum. Op 29 januari was het namelijk
precies 130 jaar geleden dat in Hotel
Americain de Amsterdamsche Hockey-
club werd opgericht. Later werd de
naam omgedoopt tot Amsterdamsche
Hockey en Bandy Club. Afgekort
AH&BC. 

Amsterdam viert het 26e lustrum met
tal van activiteiten. Zo is er op 6 juni een
Familietoernooi en wordt er op 25 juni
een Lustrumfeest gevierd. Later in het
jaar staan nog diverse festiviteiten op
de agenda. Zoals Oktoberfest, een
Heren Diner & Dames Diner, een Lus-
trum Rally en een groots AB Gala. 

Bij de Dames van Amsterdam wordt er al
druk gewerkt aan de nieuwe selectie. Wel
raakt de club een aantal sterkhouders kwijt
onder wie oud-international Lauren Stam die
een punt zet achter haar carrière. Kira Horn
keert terug naar Club an der Alster (Dui),
Sofie ter Kuile stapt over naar HGC en het
talent Mea de Vries verkast naar Kampong. 

VAN GILS
Daar tegenover staat de komst van enkele
prima versterkingen. In de eerste plaats Stel-
la van Gils die na 16 jaar Pinoké verruilt voor
Amsterdam. Het 22-jarige toptalent maakte
vorig jaar haar debuut in Oranje en won me-
teen goud op het EK 2021. 

Coach Robert Tigges is dan ook content met
haar komst. “Stella is een jonge atletische
speelster met enorm veel potentie en ambi-
tie. Haar komst is zowel voor de lange als
korte termijn een top aanwinst voor onze
club en het team. Haar aanvallende en ver-
dedigende skills passen perfect in het spel
wat wij met Amsterdam graag willen spelen!”

MORGENSTERN
Ook Fiona Morgenstern komt Amsterdam
versterken. De aanvallende middenvelder
die vorig jaar tijdens de Pro League haar de-
buut maakte in het Nederlands Elftal, komt
over van het gedegradeerde Oranje-Rood.
Na acht seizoenen in Eindhoven kiest zij nu
voor het Amsterdamse Bos. 

“Een enorme aanwinst voor het team,” vindt
Robert Tigges. “Fiona is een technisch vaar-
dige aanvaller die mooi past in de Amster-
damse stijl. Haar energie en mentaliteit zul-
len ook enorm bijdragen aan ons team.”

MOSCH
Gabrielle Mosch maakt eveneens de stap
naar Amsterdam. De 22-jarige verdedigster
komt over van Kampong. Bij de Utrechtse
club speelde zij zeven seizoenen. De zaal- en
veldinternational kijkt uit naar het nieuwe
avontuur. "Ik vind het super gaaf om bij Am-
sterdam te gaan spelen. Ik hoop dat ik mij
hockeytechnisch en tactisch verder kan ont-
wikkelen en het lijkt mij fantastisch om met
zoveel goede spelers op het veld te staan.” 

Coach Robert Tigges is blij met haar komst:
"Gabrielle is een zeer talentvolle en sterke
verdediger en potential voor Oranje. Boven-
dien brengt zij ondanks haar jonge leeftijd al
flink wat Hoofdklasse-ervaring met zich
mee!”

Topversterkingen voor
Dames Amsterdam

FOTO: AH&BC
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Dit geldt zeker ook voor Daan Bon-
hof die een absoluut droomjaar
kende. De 21-jarige verdediger de-
gradeerde vorig seizoen met Alme-
re uit de Hoofdklasse en hij maak-
te in de zomer van 2021 de stap
naar Pinoké. 

BEWUSTE KEUZE
Dat was overigens geen ABC-tje.
“Eerlijk gezegd heb ik best even ge-
twijfeld,” zegt Daan. “Almere is
toch mijn club en ik vond het lastig
om te vertrekken. Daarnaast had
ik meerdere opties. Uiteindelijk
heb ik bewust de keuze gemaakt
voor Pinoké. Die beslissing is heel
goed geweest. Het gevoel was me-
teen goed, maar dat het zo gewel-
dig zou uitpakken met de finales
van de play-offs, had ik op voor-
hand niet verwacht.”

BLANCO
Bonhof startte redelijk onbevan-
gen aan zijn avontuur bij de Steek-
neuzen. “Ik ben er blanco inge-
stapt met de gedachte om te
vechten voor mijn plek. Het is toch
een stapje hoger, maar ik maakte
al snel veel minuten. Het liep ook
goed en we hebben al vroeg het
doel uitgesproken voor de play-
offs te gaan. Dat was ambitieus,
maar het geloof was er dat we het
konden halen.”

GEGROEID
Na een goede eerste seizoenshelft
werden in de winterstop de punt-
jes op de I gezet. “We hebben een
aantal teamsessies gehad waarin
alles op tafel is gelegd en we echt
naar elkaar toe zijn gegroeid. Daar
zijn we het team geworden wat we
nu zijn en is de basis gelegd van

de successen. Na de winterstop
wonnen we meteen van Bloemen-
daal. Dat gaf veel vertrouwen.”

BURENRUZIE
Pinoké besloot de competitie op
de tweede plek en plaatste zich
voor het eerst in de clubhistorie
voor de play-offs om de landstitel.
Te beginnen tegen Amsterdam, in

het Wagener Stadion. Een heerlijke
burenruzie die in de eerste wed-
strijd na een 2-2 werd beslecht
met shoot-outs. 

Bonhof nam de derde van Pinoké
en aangezien nog niemand had
gemist, stond de druk er vol op.
“Natuurlijk gaat er dan veel door je
heen, maar het publiek gaf mij

enorm veel energie. Eigenlijk was
het een droom om daar te staan
en met volle focus de bal binnen
te pushen. De ontlading was na af-
loop dan ook heel groot. Bij ieder-
een en zeker bij onze supporters.
Wat een sfeer!”

STUNT
Pinoké maakte de klus op eigen
veld gedecideerd af: 3-0. Vervol-
gens wachtte Bloemendaal. In een
ongekende ambiance leken de
Steekneuzen op weg naar een
stunt. “In het eerste kwart hadden
wij het heel zwaar, maar daarna
hebben we gas gegeven. Wij
waren ook de betere ploeg en
kwamen verdiend op 3-2. Dat in
de laatste seconden alsnog de 3-3
viel, was een enorme domper. Ver-
volgens misten we alle shoot-outs.
Misschien speelde de teleurstelling
een rol.” 

TROTS
Op Bloemendaal kon Pinoké het
niet bolwerken. “Na de 2-0 hebben
we nog wel druk gezet en kregen
veel corners, maar bij 3-0 was het
over. Heel zuur en teleurstellend.
Ik ben daar behoorlijk ziek van ge-
weest. Toch mogen we ook trots
zijn. We hebben in de play-offs ons

beste hockey gespeeld en Amster-
dam blauw laten kleuren. Het was
voor iedereen een fantastische er-
varing. Echt een droomjaar en dat
smaakt maar meer.”

LEUKER
Volgend seizoen wil Pinoké de sta-
tus uiteraard bevestigen. De selec-
tie blijft voor het overgrote deel
bijeen en met de ingezette groei
en ontwikkeling lonkt er een mooi
perspectief. “Ik denk dat wij op-
nieuw een stap kunnen maken.
Dat zal ook nodig zijn. Het niveau
in de Hoofdklasse zit ongelooflijk
dicht bij elkaar en dit seizoen bleef
het tot de laatste speeldag span-
nend. Elk duel was van belang en
dat zal volgend seizoen nog meer
het geval zijn.”

“De tijd dat je aan het begin van de
competitie de play-off plekken al
kon invullen, is dan ook voorbij.
Dat hebben wij dit seizoen ook be-
wezen, evenals HGC. Daarnaast
zijn er allerlei ontwikkelingen. KZ
komt op, Schaerweijde is gepro-
moveerd en bij Kampong, Oranje-
Rood en Amsterdam zitten ze ook
niet stil. Het wordt dus alleen
maar leuker én spannender in de
Hoofdklasse.” 

Vakantie
Voor Daan Bonhof breekt nu even een periode aan van relatieve rust.
“Met de spelersgroep hebben we het seizoen na de play-offs afgesloten.
Voor het eerst in vier jaar heb ik nu twee maanden vakantie. Dat is even
wennen. De afgelopen jaren was er altijd wel iets. Play-outs, toernooien
met Jong Oranje, maar nu is de agenda helemaal leeg. Voor mijn studie
fysiotherapie loop ik nog wel stage in Almere, maar als dat is afgerond,
is het echt vakantie. Na een lang en zwaar seizoen is dat heel fijn.” 

AMSTERDAM - Wat een
seizoen voor de heren van
Pinoké. Een fantastische
tweede plaats in de Tulp
Hoofdklasse, plaatsing
voor de play-offs om de
landstitel en een heerlijke
apotheose tegen eerst
Amsterdam en vervolgens
Bloemendaal. En hoewel
het verlies in de finale
hard aankwam, over-
heerst uiteindelijk toch 
de terechte trots.

'We hebben Amsterdam blauw gekleurd'





Meest in het oog springend is uiter-
aard het vertrek van Stella van Gils.
Na zestien jaar Pinoké zet de inter-
national een volgende stap in haar
carrière en verkast naar Amster-
dam. Daarmee verliest de club niet
alleen een boegbeeld, maar ook een
van de vormgevers van Dames 1. 

ERVARING STOPT
Ook Kelly Hoyng-Jonker heeft af-
scheid genomen. De 31-jarige spits
heeft besloten een punt achter
haar loopbaan te zetten. Dit geldt
eveneens voor Anouk Lambers, Li-
sanne de Lange, Daphne van der

Vaart en Juliëtte van Hattum. Zij
nemen allen afscheid van het top-
hockey. Met hun vertrek levert Pi-
noké veel ervaring in. 

VAN WIJK
In de zoektocht naar versterkingen
was het voor Pinoké dan ook zaak
om de balans tussen de jonge ta-
lenten en ervaring te bewaken.
Daarop werd geanticipeerd met
het aantrekken van Lieke van Wijk.
De 28-jarige verdediger kwam de
afgelopen drie seizoenen uit voor
Hurley en speelde eerder voor
Laren en MOP. 

VAN ERK
Ook Elin van Erk komt Pinoké 
versterken. De 26-jarige midden-
velder verruilt Victoria voor de
Steekneuzen. Eerder speelde zij
voor HDM en Laren. Ook maakte
zij deel uit van de nationale zaal-
hockeyselectie, Jong Oranje en 
van de potentials groep van
Oranje.

EZECHIELS
Amber Ezechiels komt vanuit Ame-
rika naar het Amsterdamse Bos.
De 22-jarige verdedigster kwam in
de jeugd (MC1) al eerder uit voor
Pinoké, maar maakte daarna de
overstap naar Amsterdam. In 2018
vertrok zij naar Amerika en speel-

de de afgelopen vier jaar field hoc-
key bij de University of Virginia. 

JAEGER
Miloe Jaeger is de vierde nieuwe-
ling. De 22-jarige creatieve mid-
denvelder speelde de afgelopen
vijf seizoenen voor SCHC. Daar-
voor kwam zij uit voor Rotterdam.
Jaeger werd eerder geselecteerd
voor Nederlands A en Jong Oranje
en zij werd in 2019 genomineerd
als Talent van het jaar.

VAN DER LAAN
Eveneens talentvol is Pam van der
Laan. De 18-jarige verdedigster
komt over van Promotieklasser
Huizen. Ondanks haar jonge leef-

tijd debuteerde zij recent in Oranje
tijdens twee Pro League-duels in
en tegen India. Eerder maakte Van
der Laan deel uit van nationale
jeugdselecties en van Jong Oranje.

VERSTRAETEN
Ook Imke Verstraeten speelt ko-
mend seizoen voor Pinoké. Het 17-
jarige hockeytalent uit Hulst maakt
de overstap van KHC Dragons uit
Brasschaat en verruilt daarmee de
Belgische voor de Nederlandse
competitie. Ondanks dat zij in Bel-
gië actief was, speelde Verstraeten
voor het Nederlands Jeugd dames-
team U15 en U16 en zij maakt nu
deel uit van het Nederlands da-
mesteam U18.

Zes versterkingen
voor Dames
Pinoké

AMSTERDAM - Evenals de Heren van Pinoké kenden
ook de Dames van de Steekneuzen een uitstekend sei-
zoen in de Hoofdklasse. Het team van coach Daan
Sabel sloot de competitie af op een prima vijfde plaats,
op korte afstand van de play-off plaatsen. Daarna
gebeurde er veel in het Amsterdamse Bos. Diverse
sterkhouders en ervaren krachten namen afscheid en
inmiddels begroette Pinoké zes versterkingen.
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Luc Putmans is oprichter en eige-
naar van Future Drinks, dat onder
het label O2Life de dorstlesser in de
markt zette. “We zijn dertien jaar
terug, in 2009, begonnen omdat we
vonden dat onze kinderen te veel
suikers binnen kregen,” 

blikt Putmans terug. “Dit uit de
behoefte aan minder zoete en min-
der calorierijke dranken. We zijn nog
een jonge speler en werken momen-
teel met een team van acht perso-
nen, waarvan zes mensen in de
buitendienst.”

Fundament
Behalve in de sport kent O2Life ook
afnemers in het onderwijs, retail en
on-the-go (benzinestations en 'city
stores'. Putmans: “Een belangrijk
volume zit in supermarkten, maar
de sportwereld en onderwijs zijn het
fundament voor ons merk. We pas-
sen er goed en doen het er goed. We
horen bij de top, bij de 'hardlopers'.
Binnen sport en onderwijs positio-
neren we ons als het gezonde en
duurzame alternatief van de meer
suikerrijke dranken.” 

“Duurzaamheid staat bij ons hoog in
het vaandel, op naar een betere

wereld. Met het lage aantal calo-
rieën in O2Life sluiten we aan bij de
actuele gezondheidsbeleving. Onze
buitendienst rijdt volledig elektrisch
en met elk verkocht flesje zorgen we
voor vijf liter schoondrinkwater in
Afrika via www.madeblue.nl.”

Bekendheid
In de top van het hockey staat
O2Life al jaren in de clubgebouwen
van Kampong, Oranje Rood en Den
Bosch. Ook in de regio Amsterdam
zijn er vaste afnemers: 

“We hebben Zeeburgia als afnemers
in het voetbal en in het hockey VVV
en AMHC Westerpark. Maar er zijn
ook nog veel clubs waar we nog niet
staan en willen graag uitbreiden. 
We werken steeds meer aan onze
bekendheid. Vanaf 1 september zijn
we drankensponsor van Dames 1
van HC Den Bosch. Maar ook buiten
de sportclubs om zetten we in op
groei, zoals in onze samenwerking
met DJ La Fuente. Dat werkt heel
goed in de bekendheid onder spor-
ters en studenten.”

O2Life komt graag in contact met
de inkopers van grotere sportclubs,
onder het motto onbekend maakt
onbemind. “Als we eenmaal aan
tafel zitten, kunnen we laten zien
hoe we de gezonde kantine stimule-
ren. Het is een verhaal op maat 
met mogelijkheden wat betreft 
promotie, materialen, sponsoring en
ondersteuning van toernooien. 
Als we eenmaal ergens binnen zijn,
dan zijn we een hardloper voor een
club.”

O2Life het gezonde alternatief onder de sportdranken
A D V E R T O R I A L

O2Life is een superfrisse dorstlesser om overal te drinken.

Gemaakt van 100% natuurlijk mineraalwater waar extra 

zuurstof aan is toegevoegd, in acht verfrissende smaken. 

Het merk is al jaren verbonden aan grote hockeyclubs als

Kampong, Oranje Rood en Den Bosch. Binnen de regio 

Amsterdam zijn onder meer VVV, AMHC Westerpark en 

voetbalclub Zeeburgia vaste afnemers. O2Life treedt graag

in gesprek met inkopers van andere sportclubs.

Contact: Wie enthousiast is of benieuwd, kan contact opnemen via info@futuredrinks.nl of bellen met 085-8770321.  Of kijk op www.o2life.nl/wie-zijn-wij/ voor de rayonmanager in je gebied.
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Als onderdeel van de TenCate
Grass-groep hebben clubs of ge-
meenten te maken met een
mooie gesloten kolom van bedrij-
ven die gezamenlijk instaan voor
de garantie op het geheel. “Wij
bouwen de velden,” vertelt Ver-
hoef, “GreenFields levert het
kunstgras en Ten Cate produ-
ceert de vezels voor die velden
van GreenFields. Ten Cate is een
partij die veel ontwikkelt en inno-
veert. Het is een mooie groep om
deel van uit te maken. Het ver-
trouwen in onze producten is
groot in de markt.”

DUURZAAMHEID
Bij gemeentelijke overheden is
duurzaamheid een belangrijk on-
derwerp. “Zelf zijn we ook conti-
nu op zoek naar betere oplossin-
gen,” benadrukt Verhoef.
“Kunstgras heeft voordelen als
het gaat om bespeelbaarheid en
onderhoud, maar we hebben wel
de verantwoordelijkheid dat de
keten circulair wordt. Dat velden
een nieuw leven krijgen. Met
GBN AGR is er in Amsterdam een
recyclingbedrijf waar Ten Cate
deel van uitmaakt, dat kunstgras-
matten inneemt, scheidt en

schoonmaakt voor hergebruik als
onderdeel van nieuwe kunstgras-
matten, maar ook slagplanken en
onderlagen voor watervelden.
Die ontwikkeling was er boven-
dien al voordat de markt er na-
drukkelijk om vroeg. Een ge-
meente of club wil tegenwoordig
werken met een erkende verwer-
ker met de juiste papieren.”

WATERGEBRUIK
Een waterveld gaat zo'n tien tot
twaalf jaar mee. “De huidige ge-
neratie slijt minder omdat er
meer vezels per vierkant meter
worden gebruikt. Ook op het ge-
bied van water zijn er volop ont-
wikkelingen. Er zijn oplossingen
met krattensystemen of gesteen-
te waarin hemelwater wordt op-
geslagen. Op Roomburg in Lei-
den hebben we zelfs een
systeem waarbij het hemelwater
dat op de bestrating valt wordt
opgeslagen. Drie watervelden en
tien tennisbanen kunnen er het
hele jaar door van beregend wor-
den.”

ONDERZOEKEN
CSC Sport legt jaarlijks tussen de
25 en 30 hockeyvelden aan in
Nederland. “Op de lange termijn
wil je met  gezond verstand zo
min mogelijk leidingwater gebrui-
ken. Dat geldt voor zowel kunst-
gras als natuurgras. Maar ook
het grondwater is een verbruiks-
product dat niet altijd op dezelf-
de plek terugkomt. Dus ook daar-
mee moeten we ook voorzichtig
zijn. We hebben voor elke club
op elk niveau de juiste opties in
huis. We krijgen bovendien veel
goede referenties.”

Onderlagen worden met het oog
op duurzaamheid al voor 
20 tot 25 jaar neergelegd. 

“Daarbij kiezen steeds meer afne-
mers bij voorkeur voor één van
gerecycled materiaal. We blijven
ook zandvelden neerleggen,
vooral vanwege kostenoverwe-
gingen. Watervelden met meer
vezels zijn duurder, maar houden
water ook beter vast. Voor semi-
watervelden wordt steeds min-
der gekozen. Er is vanuit de we-
reldhockeybond FIH een wens
dat er helemaal zonder water ge-
hockeyd gaat worden. Dit om de
sport in alle delen van de wereld
Ze verlangen de eigenschappen
van een topwaterveld, maar dan
droog bespeelbaar. Een nieuwe
ontwikkeling waar hard aan
wordt gewerkt!”

A D V E R T O R I A L

CSC Sport heeft duurzaamheid hoog in het vaandel
CSC Sport viert in 2022 haar twintigste verjaardag. Het aannemersbedrijf dat kunstgras sport-
velden installeert is in die twee decennia uitgegroeid tot een van de marktleiders. CSC Sport
is onderdeel van de TenCate Grass-groep waarin de lijntjes tussen de verschillende betrokken
partijen kort zijn. Matthijs Verhoef is Sales Manager Hockey bij CSC Sport en vertelt over de
achtergrond van het bedrijf en de actuele ontwikkelingen in de markt.
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Maarten de Groot hockeyde een
leven lang bij Bloemendaal tot hij
ruim tien jaar geleden op IJburg
neerstreek. De coach van Heren 1
herkende de kwaliteiten van De
Groot en vroeg hem voor de selectie. 

“Ik was al dik in de veertig, maar
heb mij laten overhalen en toch nog
een jaartje meegespeeld,” vertelt De
Groot. Het was het begin van een
tweede hockeyleven. Inmiddels
speelt Maarten bij de veteranen, hij
heeft als coach twee jeugdteams
onder zijn hoede en is voorzitter
van de HTZ/ prestatieteams. 

WEGGESTUURD 
De Groot begon als coach van zijn
oudste dochter Julie. “Tot ze klaar
met me was,” lacht Maarten. “In de
D's zei ze: 'papa, ik wil je niet meer
als coach'. En terecht. Toen ben ik
daar mee opgehouden.”

De Groot maakte de overstap naar
het team van zijn zoon Bastiaan.
Later werd hij ook coach van het

team van zijn jongste dochter Ysa-
bel. Nog steeds traint hij zijn kinde-
ren. Bastiaan bij Jongens B1 en Ysa-
bel bij Meisjes D2. “Zij willen me nog
wel,” grinnikt De Groot “Ik heb aan-
gegeven dat zij het moeten zeggen
als ze het niet meer leuk vinden.
Dan houd ik er natuurlijk mee op,
maar ik heb nog niets gehoord.”

SUCCESVOLLE JEUGD
Onder leiding van De Groot speelde
de JB1 de tweede helft van dit sei-
zoen in de landelijke subtopklasse.
Voor de kerst speelde het jeugd-
team een klasse lager. IJburg won
alles op z'n sloffen. De keeper van
JB1 had zo weinig te doen dat hij
overwoog te stoppen met hockey. In
de winterstop werd hij overgehaald
te blijven. In de subtopklasse her-
vond hij het plezier in het spelletje. 

De overweging van de jeugdige
keeper om er de brui aan te geven
staat niet op zichzelf. Net als veel
andere clubs ziet ook IJburg met re-
gelmaat jonge spelers stoppen met

hockey. Het is De Groot een doorn
in het oog. “Vooral jongens zeggen
snel op. Dat is ontzettend jammer.
Hun prioriteiten liggen ergens an-
ders. Het spelen van computerspel-
letjes bijvoorbeeld. Zeker als ze niet
in een prestatieteam zitten, haken
ze snel af.”

OVERGANG NAAR SENIOREN
IJburg heeft zichzelf ten doel gesteld
een club te zijn waar de jeugd de
toekomst heeft. Jonge spelers moe-
ten zich er thuis voelen en de stap
naar de senioren moet geleidelijker
verlopen. Bij de meisjes is dat al het
geval. Talenten uit de MB1 (even-
eens subtopklasser)  trainen al met
enige regelmaat mee met Dames 1. 

“Wij willen dat ook bij de jongens
meer doen,” benadrukt Maarten.
“De stap naar de senioren moet
minder groot worden. Als we talen-
ten kunnen behouden, gaat het ni-
veau van de selecties bovendien
omhoog. Daar ligt voor ons als club
een mooie uitdaging.”

FOTO: IJBURG

AMSTERDAM - Maarten de Groot is al jarenlang verbon-

den aan AHC IJburg. Hij is er speler, coach en voorzitter

van de TC Prestatieteams. De Groot heeft een missie:

jeugdspelers zo lang mogelijk aan de club verbinden.

Op IJburg heeft de jeugd de toekomst
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Dat vertrouwen bleek al bij het begin van
het seizoen. Want ondanks de coronabreaks
en veel doorstroming vanuit de jeugd was
de doelstelling ambitieus. De top-twee in de
Eerste Klasse halen. Behoorlijk gewaagd,
maar het bleef niet bij mooie praatjes. Want
twee duels voor het einde van de competitie
verzekerde het team zich van die knappe
tweede plek. 

WINNAARSMENTALITEIT
Lotte Hogenboom, aanvoerder van Dames 1,
heeft een heldere verklaring voor het succes
van Myra. “Iedereen heeft een enorme win-
naarsmentaliteit. Niemand in de groep wil
verliezen.” vertelt ze. “Ik denk dat het daar-
om zo'n mooi seizoen is geworden en we dit
geweldige resultaat hebben behaald.”

Toch had ook Lotte voorafgaand aan het sei-
zoen haar twijfels. “Door corona konden we
twee jaar niet spelen en wij hebben een be-
hoorlijk jong en vrij nieuw team. Het was dus
wel even afwachten hoe we er precies voor-
stonden. We wisten ook niet precies hoe
goed de andere teams in onze poule waren.”

BETER DAN DE KAMPIOEN
Terugblikkend op de start van het seizoen
was het eigenlijk al snel duidelijk dat Myra
om de bovenste plaatsen mee zou strijden.
Op 19 september werd de uitwedstrijd tegen
AMVJ met 3-1 gewonnen. Voor AMVJ zou het
in de eerste competitiehelft bij die ene ne-
derlaag blijven. De Amstelveense ploeg werd
met een straatlengte voorsprong kampioen
van de Eerste Klasse. 

“Toen wij van AMVJ wonnen, wisten we na-
tuurlijk nog niet dat zij in de top mee zouden
draaien. Toen dat later in het seizoen het
geval bleek, wisten we dat we sterk waren,”
herinnert Lotte zich. De aanvoerder heeft
niet alleen die knappe uitzege op het net-
vlies. Ook de thuisnederlaag tegen AMVJ kan
ze zich nog goed heugen. “Dat was balen.
Wij waren ook die wedstrijd de betere. Zij
zijn maar vier keer in onze cirkel geweest.

Het is jammer dat we het die pot niet af-
maakten. Maar wij hebben wel laten zien dat
we een sterke ploeg zijn.”

GEWELDIG CADEAU
Voor Lotte is promoveren naar de Over-
gangsklasse een droom. De aanvoerder, met
25 jaar een van de oudsten van het team,
speelde eerder in Apeldoorn. “Ook daar heb
ik niet op zo'n hoog niveau gespeeld. Voor
mij, mijn teamgenoten en de club is spelen
in de Overgangsklasse uniek; dat heeft nog
niemand meegemaakt. Dat wij in de play-
offs staan is een geweldig cadeau.”

GEZONDE SPANNING
Uiteraard komt bij play-offs de nodige span-
ning kijken. “Op dit moment merk ik er hele-
maal niks van. Er zal dan genoeg gezonde
spanning zijn, maar dat hoort er ook bij.” Het
rotsvaste vertrouwen in elkaar zal die span-
ning moeten wegnemen, denkt Hogenboom.
“We gaan niks geks doen, spelen het spel dat
we al het hele seizoen spelen en ons ver-
trouwen heeft gegeven. Wij zijn nooit bezig
met tegenstanders, maar gaan uit van onze
eigen kracht. Wij weten dat wij ongeacht de
tegenstander een goede pot neer kunnen
zetten.”

COMPLIMENTEN 
De aanvoerder roemt daarbij nadrukkelijk
coach Jeroen Buné en assistent Hans Vlek.
“Jeroen is voor ons een heel goede coach en
Hans een geweldige assistent. Jeroen is tac-
tisch sterk en de trainingen zijn op en top
voorbereid. Elke training hij ons een stapje
verder gebracht. Steeds kwam hij met iets
nieuws en werden er kleine aanpassingen in
ons spel gedaan. Onze press is goed, de op-
bouw verzorgd en we spelen het spelletje

echt met elkaar. Myra is een lastig te bespe-
len ploeg. Bovendien willen wij echt hockey-
en. Voor het publiek is dat zeer vermakelijk.”

Unieke promotie lonkt voor Dames Myra
AMSTELVEEN - De Dames van
Myra kunnen een prachtig seizoen
bekronen met een unieke promo-
tie naar de Overgangsklasse. Nog
nooit speelde Myra op dat niveau.
Daarvoor wachten de play-offs.
Van promotiebibbers is bij het
jonge team geen sprake, merkt
aanvoerder Lotte Hogenboom.
“We hebben enorm veel vertrou-
wen in elkaar.”

Wijze les
Myra is klaar voor de play-offs. Toch
leerde het team in de voorlaatste com-
petitieronde nog een belangrijke les. In
het uitduel op USHC stond Myra met 0-
1 voor toen de scheidsrechter afblies.
De sproeiers gingen aan, tegenstanders
en publiek werden bedankt toen ineens
duidelijk werd dat er te vroeg was afge-
floten. Er moesten nog twee minuten
gehockeyd worden. In die onverwachte
bonustijd maakte USHC de gelijkmaker. 

“Dat was een heel rare wedstrijd en ook
een goed leermoment voor ons. Ook in
de laatste twee minuten moeten wij ge-
focust zijn. Bij deze wedstrijd waren er
geen consequenties, maar in de play-
offs mag ons dit niet overkomen.”

MEAN WELL serves a wide range of
industrial standard power supply
including LED signage/lighting, industry 
automation/control, information/
telecom/commercial, medical, transport,
and green energy.

MW has been working as a "reliable partner" to build long lasting
relationships based on the spirit of "good intentions" and 
“feedback to society” 
www.meanwell.eu

Myra G-Hockey has lovely teams with enthusiast players, trainers,
coordinators, and parents. Thanks for those volunteers and their
contribution to make Myra G-Hockey’s existing for 22 years. 
We have enjoyed our activities with you and hope all of you have 
lots of fun with hockey!

Myra G-Hockey link
https://www.hvmyra.nl/site/default.asp?option=2502&stcname=hockey_g-hockey_algemeen&menu=3
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Dé scooterwinkel. Alles

Met 1000m2 showroom is Scooterspot de grootste scooterwinkel van Amsterdam. 
Bij Scooterspot vindt u de meest bekende A-merken. Dankzij ons ruime aanbod vindt u 
bij ons altijd wel een scooter in aansluiting op uw wensen.
Onze scooterwinkel is gunstig gelegen in Amsterdam. Direct aan de afrit van de snelweg
en uitstekend bereikbaar met OV, de scooter of de auto. 
Daarnaast kunt u gratis parkeren voor de deur op ons eigen terrein. 



onder één dak. 

Verkoper Gezocht
FULLTIME ( 32-40 uur)



Kleine verandering, groot verschil

Wil jij jezelf nét dat beetje extra
laten stralen?

Als gecertificeerd cosmetisch arts
weet Tom Decates als geen ander
hoe jij je op je mooist kunt voelen.

Natuurlijk, persoonlijk en
professioneel.

Persoonlijk contact: info@drdecates.com
www.drdecates.com
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AthenA liet er op 22 mei geen
gras over groeien. Die dag kon
het team in het thuisduel tegen
Barneveld promotie naar de Eer-
ste Klasse veiligstellen. De hockey-
ers uit het kippendorp werden op
een 9-0 nederlaag getrakteerd.
AthenA was daardoor in elk geval
zeker van een tweede plek en
daarmee promotie. 

PAPIEREN PROMOTIE
Het verhaal van de promotie be-
gint in de coronaseizoenen. Twee
keer stond AthenA bovenaan in
de Derde Klasse toen het seizoen
vroegtijdig werd afgebroken. In de
zomer van 2021 kreeg AthenA-
coach Jorik Smit er lucht van dat
er een plekje vrij was gekomen in
de Tweede Klasse. En wel in de
poule met clubs uit het Oosten en
Noorden. 

Tot Smits grote teleurstelling wer-
den andere clubs gepolst voor die
overstap. “Castricum en MOP wer-
den eerst gevraagd, omdat zij meer
punten hadden behaald dan wij in
de Derde Klasse. Dat kwam omdat
zij meer wedstrijden hadden ge-
speeld. Wij hadden een hoger pun-
tengemiddelde per wedstrijd,” legt
de coach uit. “Uiteraard hebben wij
aan de bel getrokken bij de KNHB,
maar ze bleven erbij dat ze ge-
woon de ranglijst afgingen.”

BLIND JA
Uiteindelijk bedankten Castricum
en MOP voor de geboden kans
om naar de Tweede Klasse te pro-
moveren. En dus klopte de hoc-
keybond bij AthenA aan. “Eigenlijk

hebben we 'blind' ja gezegd,” her-
innert Smit zich. “Ik heb het na-
tuurlijk nog wel aan de spelers
voorgelegd. Zij gingen in eerste in-
stantie schoorvoetend akkoord.
Het is namelijk wel telkens ver rei-
zen voor uitduels.”

“Toch wilde iedereen ook graag
een stap omhoog zetten. Die mo-
gelijkheid werd ons ineens in de
schoot geworpen. Ik vond dat we
die kans aan moesten grijpen.
AthenA is best een grote club. Die
hoort niet in de Derde Klasse
thuis.”

OVERTUIGEN
Om zijn spelers te overtuigen, ha-
merde Smit op de kwaliteiten van
de selectie en de unieke mogelijk-
heid om een stap hogerop te spe-
len. “Ik heb gezegd dat deze poule
naar mijn gevoel een stuk zwak-

ker was dan die in het Westen.
En: dat we met onze talentvolle
groep best een kans hadden om
te promoveren naar de Eerste
Klasse.” 

Het was misschien een beetje
blufpoker van de coach. “Ach, je
moet toch ergens om willen spe-
len. Als je dat niet doet, wordt het
nooit wat. We zouden vanzelf wel
zien hoever we konden komen.”

SLECHTE START, GOED EINDE
AthenA startte de competitie met
een uitduel tegen MHC Arnhem.
De ambitieuze plannen leken me-
teen de prullenbak in te kunnen.
Bij rust stonden de Amsterdam-
mers met 2-0 achter. Uiteindelijk
werd het duel met 3-2 verloren.
“Toen krabden we ons toch wel
even achter de oren hoor,” bekent
de coach. 

Maar de nederlaag in Arnhem
bleek een incident. AthenA begon
te winnen en nestelde zich al snel
aan kop van de ranglijst. De uit-
wedstrijd tegen concurrent Gro-
ninger Studs, op 8 mei, was cruci-
aal. Vergezeld door een groep
fans vertrok de selectie met een
bus naar Groningen. Het leek een
deceptie te worden. Al snel ston-
den de studenten op een 2-0
voorsprong, maar AthenA gaf de
meegereisde supporters waar
voor hun geld en won uiteindelijk
met 5-2. Een week later werd
naaste achtervolger Wageningen
op 2-2 gehouden en vervolgens
werd de klus tegen Barneveld af-
gemaakt. 

HARD WERKEN EN PLEZIER
Smit is blij met de promotie. “Ik
verbaasde me er altijd over dat
zo'n grote club, met zoveel goede
jeugdspelers, in de Derde Klasse
speelde. Dat het nu zo snel gaat,
had ik ook niet verwacht. Maar
het is verdiend. Het leeft enorm
op de club. De selectie is een
mooie mix van ouderen en talen-
ten. Ze hebben veel lol met el-

kaar. Iedereen werkt er hard voor,
maar dat gaat niet ten koste van
het plezier. Na de trainingen of
wedstrijden drinken we altijd nog
een paar biertjes met elkaar.”

Smit is een no-nonsense coach.
“We doen niet te ingewikkeld. We
spelen met veel druk en vol gas
naar voren.” De coach roemt zijn
twee stafleden die een grote bij-
drage aan het succes hebben ge-
leverd. “Tom de Bruijn is tactisch
supersterk en Thomas Vetter gaat
er net als ik vol op. We houden
het allemaal vrij simpel. Hockey is
niet zo'n ingewikkeld spel.” 

TOPPERS
Smit heeft er alle vertrouwen in
dat AthenA een mooi seizoen te-
gemoet gaat in de Eerste Klasse.
“Ik hoop dat we er nog drie top-
pers bij kunnen krijgen. Daarvoor
hebben we open trainingen ge-
pland. Misschien kunnen we zelfs
weer een gooi doen naar de play-
offs. Hockey is altijd leuker als je
ergens om speelt.” De tegenstan-
ders van AthenA zijn gewaar-
schuwd. 

AMSTERDAM - De Heren
van AthenA zijn voor de
eerste keer in de clubhis-
torie gepromoveerd naar
de Eerste Klasse. Met wat
bluf liet coach Jorik Smit
zijn talentvolle team gelo-
ven in de promotiedroom.  

Talent en bluf brengen AthenA 
naar de Eerste Klasse





HOCKEYKRANT AMSTERDAMVVV 25

De Amsterdamse Cricket & Hoc-
keyclub VVV kent een lange, bewo-
gen geschiedenis. Toen de club
120 jaar geleden, op 1 juni 1902,
werd opgericht kon er niet eens
gehockeyd worden. VVV bood
enkel plaats aan cricketers en
voetballers. 

Zeven jaar na de oprichting van 
de club ging de voetbaltak ter
ziele. Vanwege een nogal bijzonde-
re reden. De voetballers zouden
op een zekere ochtend voor een

belangrijk duel een korfbalwed-
strijd zijn gaan spelen. Tot onge-
noegen van het bestuur, dat de
voetbaltak ophief. 

HOCKEY BIJ VVV
Pas in 1936 werd de hockeytak
van VVV opgericht. De naam van
de club werd aangepast en er volg-
den 86 bewogen jaren. Er werd ge-
promoveerd, gedegradeerd, er
werd verhuisd en verbouwd, een
jeugdafdeling kwam en ging en
kwam opnieuw. 

CORONANASMAAK WEGSPOELEN
Dit jaar viert de club haar 120-jarig
bestaan. Na de twee vreselijke coro-
najaren snakt de club naar een
feestje. “Corona heeft een flinke
wissel getrokken op veel zaken bij
de club,” verzucht penningmeester
Rutger Jakobsen. “We hebben vol in-
gezet om van een coronaclub weer
te veranderen in een hockeyclub.”

In de coronajaren kon VVV de fi-
nanciële verliezen beperken dankzij
verstandig beleid. Zoals een relatief
goedkoop clubhuis en het feit dat
de club anders dan veel andere
Amsterdamse verenigingen geen
groot budget heeft voor de selec-
ties van dames 1 en heren 1. 

COMPENSATIE
De club besefte dat er veel ge-
vraagd was van de leden tijdens
de pandemie en besloot tijdens
een ALV het geld te steken in een
coronafeestdag. “Het is een soort
compensatie. Het budget komt
van de leden en is voor de leden.
Het is uitgekeerd in een bierpot
per team. Het moet de feestjes die
we hebben gemist een beetje
goedmaken,” vertelt Jakobsen en-
thousiast. 

HERNIEUWDE ENERGIE
Corona zette het hockey ook bij
VVV veelvuldig in de pauzestand.
De club had het zo druk met alle
randzaken dat de focus op hockey
naar de achtergrond verdween.
Maar niet alleen sportief gebeurde
er weinig op de club. Zo verdwe-
nen de plannen voor de bouw 
van een nieuw clubhuis vanwege
de onzekere financiële toekomst 
in de ijskast.

Maar dat is nu allemaal voorbij.
VVV is weer volop in beweging.
Jakobsen heeft moeite om alle ver-
anderingen en plannen van de
club op te sommen. Er is een
sponsorcommissie opgezet, de
plannen voor de bouw van het
nieuwe clubhuis zijn weer afge-
stoft en de technische commissie
is druk bezig om de club te
stroomlijnen, van de jongste jeugd
tot en met de senioren. 

“We willen veel aanwas vanuit 
de jeugd naar de senioren,” legt Jak-
obsen uit. “Dat staat allemaal 
in ons jaarplan. Ooit waren we een
seniorenclub, maar nu we weer veel
jeugd hebben, willen we een goede
doorstroming naar de senioren.”

LUSTRUMJAAR 
Kortom, de club groeit en bloeit.
En dat in het prachtige jubileum-
jaar. Ook op dat gebied staat er
een hoop te gebeuren. “We heb-
ben een boel feestjes in te halen,”
lacht Jakobsen. “Vandaar dat het
lustrum misschien nét wat groot-
ser wordt gevierd dan anders het
geval zou zijn.” 

Op 11 en 12 juni staan de eerste
festiviteiten op het programma.
Het is het laatste hockeyweekend
op de club (“mijn dochter kan die
dag met de meisjes D5 kampioen
worden,” aldus een trotse Jakob-
sen) en met een TD wordt het sei-
zoen afgesloten. 

Daarna volgen de festiviteiten el-
kaar in rap tempo op. Voor een
aanzienlijk deel is de lustrumcom-
missie de plannen nog aan het
concretiseren. “Er komt in elk geval
een familietoernooi, een summer
camp voor de jeugd en een groot
feest aan het eind van het kalen-
derjaar. En er zullen nog zoveel
meer dingen georganiseerd wor-
den,” belooft Jakobsen. 

Jubilerend
VVV richt de
blik op de
toekomst

AMSTELVEEN - VVV viert dit jaar haar 120-jarig bestaan.
Het lustrum wordt gevierd met tal van festiviteiten die
de afgelopen twee coronajaren moet laten vergeten. De
club heeft dan ook heel wat feestjes in te halen. 

Van Hall
nieuwe
coach
Heren VVV
Jan-Willem van Hall is komend
seizoen de nieuwe coach van
de heren van VVV. Hij is de
opvolger van Wijnand Eissens
die het vaandelteam drie sei-
zoenen onder zijn hoede had.
Van Hall was de afgelopen zes
seizoenen werkzaam bij de
dames van Overgangsklasser
AthenA. De 58-jarige coach te-
kent een contract voor drie
jaar bij de club aan de Amstel. 

Wereldberoemd shirt
Hoewel de voetbalafdeling van VVV slechts zeven jaar bestond, is het
shirt wereldberoemd geworden. In 1911, twee jaar na de korfbalwed-
strijd die de voetbaltak fataal werd, promoveerde voetbalclub Ajax
naar de hoogste Nederlandse voetbalklasse. Het Rotterdamse Sparta
speelde ook op dat niveau en had net als Ajax een shirt met rode en
witte banen. 

Ajax moest derhalve voor het duel met Sparta een ander shirt regelen
om verwarring te voorkomen en kwam bij VVV terecht. Ajax kreeg de
oude, in onbruik geraakte shirts van VVV te leen en won de wedstrijd
van de Rotterdammers. Ajax wilde de shirts na de knappe zege graag
behouden en de rest is geschiedenis. 

FOTO’S: VVV



Veilinghuis van Spengen sinds 1946

TAXATIE EN INBRENG
Voor iedere veiling organiseert Van Spengen
een speciale taxatie en inbrengperiode. U
bent dan van harte welkom voor een koste-
loze en vrijblijvende veilingtaxatie. Gecertifi-
ceerde taxateurs beoordelen of de betreffende
stukken te veilen zijn en wat de te verwach-
ten opbrengsten zijn.Gaat het om grotere
objecten, complete verzamelingen of inboe-
dels, dan kunt u ook een afspraak maken
voor een taxatie bij u thuis. Een van onze
specialisten komt dan langs voor een gratis
en vrijblijvende veilingtaxatie. 

Van Spengen verzorgt ook taxaties van kunst
en antiek voor verzekering, onderlinge verde-
ling en erfbelasting. Professioneel, deskundig
en discreet. Zoals u kunt verwachten van
onze gecertificeerde registertaxateurs, die bij
de federatie TMV aangesloten zijn.

KIJKDAGEN EN VEILING
Tijdens deze dagen worden alle te veilen
stukken gepresenteerd. Op stijlvolle wijze
krijgen alle kavels de aandacht die ze verdie-
nen en geïnteresseerden kunnen alles uitge-
breid en gedetailleerd bekijken.

Met behulp van de informatie en professio-
nele foto's op onze website, internationale
veilingportals en vakbladen worden de goe-
deren onder de aandacht van potentiele
kopers gebracht. Waarna de veiling kan
plaatsvinden. Deze klantvriendelijke aanpak
heeft de afgelopen jaren geresulteerd in
recordopbrengsten op vele gebieden.

Veilinghuis van Spengen
Koninginneweg 25
1217 KR  Hilversum
035-6400989
www.vanspengen.com
info@vanspengen.com

A D V E R T O R I A L

Veilinghuis Van Spengen is het toonaangevende veilinghuis in midden Nederland
waar jaarlijks zo'n 15.000 kavels onder de hamer komen. Minimaal  6 keer per jaar
organiseren wij een uitgebreide kunst & antiekveiling met o.a. meubelen, Chinees
porselein, zilver, juwelen, schilderijen, klokken en kleingoed van hoge kwaliteit.

Bijles of huiswerkbegeleiding nodig?
Wij helpen je met jouw schoolwerk

Bij ons krijg je les op een persoonlijke manier, waardoor jij je goede en minder goede kanten
van je leren gaat inzien en jezelf daarin kunt ontwikkelen. Je zelfvertrouwen groeit, je vindt

school daardoor minder ‘stom’ en houdt meer tijd over voor de dingen die je echt leuk vindt.
Bijles of huiswerkbegeleiding nodig? Kies BrainBoost!

Onze insteek, wij helpen bij Leren leren, zijn er om extra ondersteuning
te bieden als je op school tegen problemen aanloopt.

info@brainboost.nl    |    www.brainboost.nl
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Het avontuur van Westdorp bij Westerpark
begon moeizaam. En dat was niet vreemd.
“Hoe zal ik het eerbiedig zeggen,” begint de
coach. “We hadden een halve ploeg die last
minute bij elkaar was gekomen. Dat eerste
seizoen hebben we echt degradatiehockey
gespeeld.”

KWALITEITSINJECTIE
Westerpark knokte zich naar handhaving in
de Tweede Klasse en zag in de zomer van
2019 nieuwe aanwas aansluiten bij de he-
renselectie. “We kregen er een stuk of zes
nieuwe spelers bij, terwijl het fundament van
het seizoen daarvoor er nog was. Het bete-
kende een enorme kwaliteitsinjectie. In elke
linie kregen we er iets bij.”

TOPTEAM
Plotseling was Westerpark van degradatie-
ploeg veranderd in een topteam. De Amster-
dammers regen de zeges aaneen. De ploeg
ging met een waanzinnig doelsaldo fier aan
kop in de Tweede Klasse toen de coronapan-
demie alles lamlegde. De hoop op een snelle
hervatting van de competitie vervloog toen
duidelijk werd dat het virus in rap tempo om
zich heen greep. Geen titel en geen promo-
tie dus voor Westerpark. Een flinke domper
voor Westdorp en zijn spelers. 

In de zomer zag Westerpark goalgetter Rob
van Herwaarden en de belangrijke midden-
velder Wouter Snoeck vertrekken. “Maar we
hadden nog steeds voldoende kwaliteit om
voor de titel te gaan,” blikt Westdorp terug.
Dat bleek. Na zes wedstrijden stond Wester-
park aan kop toen de competitie wederom
werd stilgelegd vanwege een zoveelste lock-
down. Het was de tweede klap voor de Am-
sterdammers.

NIEUW SEIZOEN
Drie keer is scheepsrecht. Met dat gevoel
begon Westdorp in de zomer van 2021 aan
het nieuwe seizoen. “Zo zaten we er allemaal
in,” herinnert de coach zich. “Dit seizoen
moest het gebeuren.” Maar het liep anders.
Westerpark was niet meer zo ongenaakbaar
als in de twee coronajaren. Het kampioen-

schap raakte al snel uit zicht en ook de pro-
motie bleek onhaalbaar. 

ONGRIJPBAAR
De reden? “Dat is iets ongrijpbaars,” zegt
Westdorp “Misschien vonden wij te veel dat
we kampioen moesten worden, misschien
dachten we er juist te licht over. Ik weet het
niet. Het was niet slecht wat we hebben ge-
daan, maar ook niet zo overtuigend als de
seizoenen daarvoor. In die periode hoorden
we echt in de Eerste Klasse thuis. Dat was dit
seizoen anders.”

Bovendien zag Westdorp ook in zijn vierde
seizoen belangrijke spelers vertrekken. “In
de zomer maakte Emiel Willemsen de over-
stap naar Xenios. En onze scorende spits en
hoofdcorner Rogier van Koningsbruggen kon
in de winter via een uitwisseling naar Japan,
dus die raakten we ook kwijt.”

OP ELKAAR UITGEKEKEN
In de winter had Westdorp al besloten dat
het zijn laatste seizoen zou worden op
Sportpark Spieringhorn. “Ik heb het vier jaar
alleen gedaan, zonder manager of assisten-
ten. Dat was eerst de kracht, maar op den
duur raak je misschien een beetje op elkaar
uitgekeken. Als we waren gepromoveerd,
zouden er nieuwe spelers bij komen. Dan
komt er nieuw elan in de ploeg, maar helaas
was dat niet het geval. Dan is het op een ge-
geven moment klaar. Dat gevoel kreeg ik dit
seizoen. Het bestuur en de spelers zagen
dat ook in. Dat is ook helemaal niet erg.”

LEERZAME JAREN 
Westdorp zal de club missen. “Westerpark is
een no-nonsense club met hart voor hun
trainers. Het bestuur heeft altijd veel interes-
se getoond en stond achter mij. Het was hier
heel prettig werken als coach. Bij Westerpark
is de rek er nog lang niet uit, daar ben ik van
overtuigd. De club ligt geografisch gunstig
voor nieuwe aanwas. Het enige probleem is
dat er nog een behoorlijk gat is tussen de
jeugd en de senioren.”

Het waren vier leerzame jaren voor West-
dorp die bij Westerpark veranderde als
coach. “Westerpark heeft een eigenwijze,
zelfstandige groep. De kracht is dat ze veel
zelf doen en meedenken. Ik heb daardoor
geleerd losser te zijn. Ik kijk nu veel meer
naar wat een groep nodig heeft in plaats van
mijn eigen visie te projecteren.”

TOEKOMST
Westdorp wil ook volgend seizoen langs het
hockeyveld staan, maar niet als hoofdcoach.
“Toen ik in december het besluit nam om
aan het einde van het seizoen te stoppen bij
Westerpark, had ik nog niet echt nagedacht
over de toekomst. Gaandeweg dit seizoen

heb ik besloten dat ik in mezelf wil investe-
ren en daarom als ergens als assistent aan
de slag wil gaan.”

André Westdorp neemt na vier
leerzame jaren afscheid 

AMSTERDAM - André Westdorp begon vier jaar geleden als coach van 
Westerpark Heren 1. In die periode werd hij een completere coach. 
“Ik heb geleerd te kijken wat de groep nodig heeft in plaats van mijn 
eigen visie te projecteren.”

Verschuur
nieuwe coach
Jan Willem 
Verschuur is ko-
mend seizoen de
nieuwe coach
van Westerpark
Heren 1. Ver-
schuur was de
afgelopen twee
seizoenen actief
bij de heren van eersteklasser Hudito.
Eerder was coach bij de dames van Zoe-
termeer en Gouda en bij de heren van
Pollux en de Warande. Ook werkte hij
als coach van diverse eerstelijnsteams
van Rotterdam en HC Voorne.

“Het was niet slecht
wat we hebben 

gedaan, maar ook
niet zo overtuigend

als de seizoenen
daarvoor”



Zaan Advocaten

Westzijde 318, 

1506 GJ Zaandam

075 631 31 21

075 303 00 10

www.zaanadvocaten.nl

Zaan Advocaten is een zeer ervaren, hecht en betrouwbaar team met een nuchtere eigen-

tijdse kijk op juridische zaken. Al ruim 30 jaar bieden wij concrete juridische hulp aan zowel

(startende) ondernemers (mkb, zzp) als aan particulieren. Onze gedreven vakspecialisten

onderscheiden zich door hun duidelijke en praktische werkwijze in combinatie met kennis

en gezond verstand. We kennen alle haken en ogen van het vak en hebben snel zicht op de

mogelijkheden en kansen, een groot voordeel dat onze brede en jarenlange ervaring biedt.

Meer weten? Maak een afspraak voor een gesprek.

Westzijde 318A
1506 GJ Zaandam
075 61 77 952
www.hoenderdos.nl
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Het was een lang en bij vlagen frustrerend
proces. Soms leek het allemaal rond, maar
volgde een flinke tegenslag. De verhuizing
van De Kraaien uit Wijdewormer naar Zaan-
dijk leek er nooit van te komen. In septem-
ber 2019 vernietigde de Raad van State nog
het bestemmingsplan voor het nieuwe com-
plex. “Stonden we wéér op achterstand,” ver-
zucht Peter Wieringa, voorzitter van De
Kraaien.

STROOMVERSNELLING
Ruim een jaar na dat besluit werd het plan
opnieuw leven ingeblazen. Ineens raakte
alles in een stroomversnelling. En sinds april
rijden de eerste graafmachines rond op de
plek waar over twee jaar De Kraaien haar
nieuwe onderkomen moet hebben. “Het is
een enorm grote stap in de toekomst van De
Kraaien,” aldus Wieringa. 

VERHUISWENS
De club heeft al heel lang de wens om te
verhuizen. Wieringa legt het uit. “Wij hebben
de overtuiging dat als we een centralere plek
in Zaanstad hebben, we een grotere aan-
trekkingskracht hebben en als club kunnen
groeien. De huidige locatie in Wijdewormer
is met het OV bijvoorbeeld niet bereikbaar.
Op de nieuwe plek is een uitstekende trein-
en busverbinding. Hockeyers uit het Amster-
damse, die daar geen club kunnen vinden,
kunnen dus makkelijk bij ons lid worden.”

“Daarnaast kunnen meer kinderen zelfstan-
dig op de fiets van en naar trainingen of
wedstrijden komen,” gaat Wieringa verder.
“Voor leden uit Assendelft is het op dit mo-
ment zo'n zeven, acht kilometer fietsen. Bo-
vendien wordt de weg waar het huidige
complex aan ligt als onveilig ervaren. De lig-
ging, het nieuwe complex; het zal de aan-
trekkingskracht vergroten. We hebben nu
zo'n 590 leden. Ik denk dat we kunnen groei-
en naar achthonderd, negenhonderd leden
en misschien nog wel meer.”

OPGELUCHT EN BLIJ
Wieringa, die in november 2019 voorzitter
werd en wiens kinderen bij De Kraaien hoc-
keyen, is dolgelukkig dat er eindelijk begon-
nen is aan de realisatie van het nieuwe
complex. “Voor de vereniging is dit een
enorme boost. Het ging de afgelopen jaren
heel veel over de verhuizing. Elke club die
bij ons langskwam begon erover. 'Hé, zou-
den jullie niet verhuizen?' Dan moesten wij
elke keer het verhaal weer uitleggen. Dat
deden we graag, maar het was wel verve-
lend dat die verhuizing zo ontzettend tijdro-
vend was.”

“Wat we ondertussen ook absoluut niet uit
het oog moesten verliezen is dat we een
hockeyclub zijn die aandacht moet geven
aan zijn leden en vrijwilligers,” zegt Wierin-
ga. “De verhuizing en de financiering ervan
vrat tijd, maar we zijn ook een sportvereni-
ging en vrijwilligersorganisatie. Ook daar
moet aandacht aan worden besteed, want
dat verdienen de leden, ouders, vrijwilligers
en gasten.”

WATERVELDEN 
Het nieuwe complex zal twee watervelden
en een semi-veld krijgen. Op dit moment
wordt het terrein bouwrijp gemaakt en
daarna wordt het geëgaliseerd. “Het is een
vrij groot terrein en sommige stukken liggen
tien centimeter hoger dan op andere plek-
ken. Ik keek laatst even bij de aanleg van

een nieuw waterveld bij Amsterdam. Dat
kreeg een minutieuze behandeling. Het was
zo vlak als een spiegel.”

Als de watervelden zijn aangelegd, wordt er
gestart met de bouw van het nieuwe club-
huis. Die vergunning moet nog worden af-
gegeven, maar het nieuwe onderkomen is al
wel ontworpen. “Het moet eruit gaan zien
als een klassieke Zaanse schuur,” vertelt
Wieringa. “Met veel ramen, zodat er veel
licht naar binnen komt en men een fraai uit-
zicht over de velden heeft. En uiteraard
moeten alle faciliteiten aanwezig zijn die je
in een clubhuis kunt verwachten.”

Wieringa heeft de hoop dat De Kraaien
vanaf het seizoen 2023/2024 van het nieu-
we complex gebruik kan maken. Een onge-
looflijke mijlpaal in de geschiedenis van de
Zaanse hockeyclub. 

WIJDEWORMER - Ruim tien jaar
heeft De Kraaien er op moeten
wachten, maar eindelijk is het
zover. In april zijn de eerste werk-
zaamheden begonnen aan het
nieuwe hockeycomplex in Zaandijk.
Na zestig jaar keert De Kraaien
terug naar Zaanstad. Een enorme
stap voor de toekomst van de club.

Eeuwfeest
Een andere mijlpaal wordt dit jaar ge-
vierd. De Kraaien bestaat op 22 novem-
ber 100 jaar. En reken maar dat deze
bijzondere verjaardag niet aan de club
voorbijgaat. “We gaan ontzettend veel
leuke dingen doen,” zegt Wieringa en-
thousiast. 

“In augustus krijgen we een hockeyclinic
van Bovelander en Bovelander. Op 26
november is er een leuke receptie, in fe-
bruari volgt een groot Kraaienfeest.
Daarnaast komt een trimhockeytoernooi
en golftoernooi, er wordt een lustrum-
boek gemaakt en er worden jeugdtoer-
nooien georganiseerd”, somt de voorzit-
ter op. “Je wordt maar één keer honderd
jaar. Het zal niet onopgemerkt blijven.”

De Kraaien krijgen eindelijk een nieuw nest
impresie: studiokramer.nl 
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Eigenlijk was Schellart er wel klaar mee, met
coachen op tweedeklasseniveau. Tot hij een
jaar geleden ineens een vacature voorbij zag
komen van zijn oude club FIT. “Toen ik zag
dat mijn oude cluppie een coach zocht, kon
ik dat niet negeren. Deze uitdaging moest ik
aangaan”

JONG TALENT
Schellart begon als jochie bij FIT met hockey.
Hij was talentvol, want al op 16-jarige leeftijd
maakte hij zijn debuut in Heren 1. Jarenlang
gaf hij alles voor de club, maar zijn studie
aan het conservatorium in Rotterdam - hij
studeerde er jazzgitaar - noopte hem te
stoppen. Vijf jaar later, na het afronden van
de studie, pakte hij de stick weer op en
speelde bij diverse clubs. 

Nadat Stijn voor de tweede keer als speler
afscheid nam van de sport, werd hij coach.
Hij verhuisde met zijn toenmalige vriendin
naar Rusland. Het duurde niet lang of ook in
Rusland werd Schellart actief in het hockey.
Hij was assistent bij het nationale dames-
team en werd later coach van Sint Peters-
burg. 

TERUGKEER 
Zes jaar geleden keerde Schellart terug naar
Nederland. Hij kwam bij eersteklasser Wage-
ningen aan het roer. “Ik kreeg een mooie
kans om mij als coach op dat niveau te be-
wijzen,” vertelt Schellart. Daarna vertrok hij
naar Westerpark, waar hij verrassend de
kwartfinale van de Silver Cup behaalde
waarin uiteindelijk KZ te sterk was. “Het was
een bijzondere ervaring. Staat daar ineens
Max Caldas op het balkon naar een derde-
klasser te kijken.”

Via Westerpark kwam Schellart bij Heren van
Maarssen terecht. Een periode waar hij met

veel genoegen op terugkijkt. “Bij die club heb
ik misschien wel mijn beste werk als coach
geleverd. Het team was eigenlijk gedegra-
deerd naar de Derde Klasse, maar kon zich
administratief handhaven. We werden derde
in de Tweede Klasse en promoveerden nog
bijna. Dat was zeer onverwacht.”

JEUGDLIEFDE
Toen hij eigenlijk de Tweede Klasse vaarwel
wilde zeggen, was daar opeens zijn jeugdlief-
de FIT die een coach zocht. En zo keerde
Schellart in de zomer van 2021 terug bij de
club waar hij als jong ventje verliefd werd op
het hockey. Het doel van Schellart was even
helder als simpel: binnen twee jaar promo-
veren naar de Eerste Klasse. 

Desondanks kende FIT een moeizame start
met vijf nederlagen op rij. “Dat was niet
makkelijk,” vertelt Schellart. “Ik heb een be-

hoorlijke winnaarsmentaliteit. Vroeger kon ik
dagenlang ziek zijn van een onnodige neder-
laag. Tegenwoordig ben ik er wel iets makke-
lijker in. Het nadeel van die winnaarsmenta-
liteit is dat je soms te veel focust op de korte
termijn. Als coach is het juist belangrijk dat
je de lange termijn in de gaten houdt.”

PUIKE PRESTATIES 
FIT kon het tij keren. Na een gewonnen uit-
wedstrijd in Purmerend werden de zeges
aaneen geregen. “De minnetjes op de para-
meters werden ineens plusjes en vanaf no-
vember tot 22 mei verloren we geen duel
meer.” FIT klom op de ranglijst, maar kwam
uiteindelijk net tekort voor promotie.

BEKERSPROOKJE
Niet alleen in de competitie maakte FIT in-
druk. Ook in de Silver Cup baarden de Am-
sterdammers opzien. Eersteklassers Alkmaar

en Overbos werden uitgeschakeld. In de
achtste finales wachtte bekerhouder Alphen.
Bij een 0-3 stand en nog tien minuten op de
klok leek het bekersprookje voorbij. “Maar
toen stond onze aanvoerder Pieter Zwart in-
eens op. Die jongen is echt een fenomeen.
We kwamen terug tot 3-3 en wonnen na
shoot-outs.” In de kwartfinale was Houten
uiteindelijk te sterk voor FIT. 

UNIEK
Nu promotie is uitgebleven, is de blik inmid-
dels gericht op het nieuwe seizoen. Dan zal
het moeten gebeuren. “We liggen op sche-
ma,” zegt Schellart die veel vertrouwen heeft
voor de toekomst. “Ik denk dat we onze am-
bities volgend seizoen kracht bij kunnen zet-
ten. We hopen op nog wat versterkingen van
buitenaf. Want als we omhoog willen, zullen
we onze blik ook naar buiten moeten rich-
ten.”

Toch benadrukt Schellart dat de identiteit
van het team niet verloren zal gaan. “FIT is
een no-nonsense club. Het zal altijd zo zijn
dat het overgrote deel van Heren 1 bij de
club is opgeleid. Daar is het beleid op gericht
en daar sta ik achter. Die identiteit moet al-
tijd bewaard blijven. Dat is wat FIT uniek
maakt, zeker in Amsterdam.” 

Stijn Schellart terug op het oude nest 

'Deze uitdaging moest ik aangaan'
AMSTERDAM  - Stijn Schellart debu-
teerde op zijn zestiende in Heren 1
van FIT, de club waar hij met hoc-
keyen begon. Nadat hij zijn stick
opborg, werd hij coach. Hij had ver-
schillende clubs tussen Sint Peters-
burg en Wageningen onder zijn
hoede. In de zomer van 2021 keerde
hij terug op Sportpark Kadoelen,
met de ambitie om binnen twee
jaar te promoveren. 

“Ik heb een behoorlijke winnaars-
mentaliteit. Vroeger kon ik dagenlang ziek

zijn van een onnodige nederlaag”





Tel.: 070 - 8100418   |  sport@green2live.net 
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Het WK Hockey Dames 2022 is
een uniek toernooi. Voor het eerst
in de historie wordt de eindstrijd
gespeeld in twee landen: Spanje
en Nederland. In de speelsteden
Terrassa en Amsterdam worden
zowel de poulewedstrijden als de
kwartfinales gespeeld. Het Wage-
ner Stadion is het decor van in to-
taal 20 duels. De halve finales, de
strijd om het brons en de finale
vinden plaats in Terrassa.

16 LANDEN
Aan het WK 2022 nemen 16 lan-
denteams deel, verdeeld over vier
poules van vier landen. De wed-
strijden van Poule A en B worden
gespeeld in het Wagener Stadion.
Voor de duels in Poule C en D is
het Olympisch Stadion in Terrassa
het decor. Ook de cross-overs en
de  kwartfinales worden in beide
landen gespeeld. De halve finales
en finales vinden plaats in Spanje. 

POULES
Groepshoofd Nederland is inge-
deeld in Groep A. Daarin treffen
de Oranjedames Duitsland, Ier-

land en Chili. De toplanden Enge-
land, Argentinië en Australië zijn
op basis van hun ranking even-
eens groepshoofd in de respectie-
velijke poules B, C en D. De poule-
winnaars plaatsen zich
rechtstreeks voor de kwartfinale.
De nummers twee en drie spelen
kruisfinales om de overige vier
kwartfinaleplaatsen. 

WEDSTRIJDEN NEDERLAND
Nederland speelt de groepswed-
strijden vanzelfsprekend in het
Wagener Stadion. Oranje start het
toernooi op zaterdag 2 juli tegen
Ierland. Op 3 juli wacht Duitsland
en op 6 juli staat het duel met
Chili op het programma. Mocht

Nederland als eerste in de poule
eindigen, dan speelt het op dins-
dag 12 juli 19:30 uur in Amster-
dam de kwartfinale.

TICKETS
Voor de wedstrijden in het Wage-
ner Stadion zijn tickets verkrijg-
baar via wkhockey2022.com/tic-
kets. Voor tickets voor de duels in
Spanje kun je terecht op ticket-
master.es. Meer informatie over

de ticketverkoop is te vinden op
de website van de FIH:
www.fih.ch. 
Of op www.wkhockey2022.com.

VOORBEREIDING
Nederland speelt in de voorberei-
ding op het WK een serie inter-
lands in de FIH Pro League. Te be-
ginnen op 28 en 29 mei tegen
Argentinië. Op 4 en 5 juni wacht
een dubbele ontmoetingen met
Engeland. Op 11 en 12 juni speelt
Oranje tegen Duitsland. Op 21 en
22 juni staan er in Rotterdam
twee duels tegen China op het
programma. 

De Duitse dames hebben een
behoorlijke WK-historie. 'Die
Danas' wisten 9 keer het podi-
um te halen. Tot 1991 vertegen-
woordigde het team alleen
West-Duitsland. In die hoeda-
nigheid won de ploeg tweemaal
WK-goud, in 1976 en 1981. In
de WK-finale van 1981 won
Duitsland van Nederland na
strafballen.  

De laatste maal dat de Duitse
dames een WK-medaille behaal-
den was in 1998. In de strijd om
het brons versloeg de ploeg
toen Argentinië met 2-3. Vier
jaar geleden, op het WK Lon-
den, 2018 eindigde Duitsland
op de vijfde plaats. Op de FIH-
wereldranglijst staat Duitsland
op de vijfde positie. 

IERLAND
Ierland deed in totaal zeven
keer mee aan een Wereldkam-
pioenschap. De Ierse dames de-
buteerden in 1971 op het WK in
Nieuw-Zeeland en behaalden
een twaalfde plaats. Vier jaar
later werd in Edinburgh een ze-
vende plaats in de wacht ge-
sleept.

Bij de daaropvolgende WK's
speelde Ierland steeds een be-
scheiden rol. Tot het WK 2018
in Londen toen de 'The Green
Army' tot ieders verrassing de
finale haalde. Daarin was Ne-
derland met 0-6 een maatje te
groot, maar de eerste medaille
werd in Ierland groots gevierd.
Op de FIH-wereldranglijst staat
Ierland op de 12e positie. 

CHILI
Chili is nieuw op het WK. Deze
ploeg, ook wel Las Diablas ge-
noemd, debuteert op het eind-
toernooi.  De Chileense dames
plaatsten zich voor het WK door
op de Pan American Cup 2022
bij de top-3 te eindigen. 

Veel bekende namen zien we
niet bij Chili. De meeste speel-
sters zijn actief in de eigen com-
petitie. Dit geldt niet voor Ma-
nuela Urroz. De 30-jarige
aanvalster speelde vier jaar
voor Royal Antwerp en was in
het seizoen 2018-2019 actief
voor Oranje-Rood. Daarna keer-
de zij terug naar Antwerpen. Op
de FIH-wereldranglijst staat
Chili op de 17e positie.

Goud! Met dat doel start
het Nederlands Elftal
Dames op 1 juli aan het
Wereldkampioenschap
Hockey 2022. Vier jaar gele-
den veroverden de Oranje-
dames in Londen
overtuigend de 11e wereld-
titel door in de finale het
verrassende Ierland te ver-
slaan. Nu wacht een
nieuwe missie. 

WK Hockey Dames 2022

Recordhouder
Nederland
Het Nederlands Elftal Dames is
op het WK Hockey het meest
succesvolle team en
absoluut recordhouder. De
Oranjedames behaalden maar
liefst 11 keer de wereldtitel, 4
keer zilver en een keer brons.
Het eerste goud werd vero-
verd op het WK 1971 in Nieuw-
Zeeland. De laatste maal dat
Nederland de wereldtitel be-
haalde was vier jaar geleden,
op het WK 2018 in Londen. Ne-
derland is ook het enige land
dat aan elke editie van het WK
Hockey heeft deelgenomen.

De tegenstanders
van Oranje
Het Nederlands Elftal Dames is op
het WK 2022 ingedeeld in een poule
met Duitsland, Ierland en Chili. 



MAATSCHAPPELIJKE BETROKKENHEID
YourGift werkt veel samen met goede doe-
len en maatschappelijke instanties. Zij
ondersteunen dit financieel maar ook door
persoonlijke ondersteuning vanuit de eigen
organisatie. Bij hun  inspanningen betrek-
ken zij ook de afnemers en ontvangers van
de YourGift Cadeaukaart.

De ontvangers kunnen op de YourGift web-
site het saldo checken, zien wanneer de
cadeaukaart is geactiveerd en wat de gel-
digheidsduur is. Ook kan de ontvanger een-
voudig zien waar de cadeaukaart is te
besteden. De kracht van de YourGift
Cadeaukaart is dat deze breed is te beste-
den bij fysieke- en online winkels, tijdschrif-
ten en magazines, voor ander A-merk
cadeaukaart of te doneren aan goede doe-
len. 

Toon zegt: “wij zien onze cadeaukaarthou-
ders steeds meer een deel van het saldo op
de kaart besteden aan een product en een
deel doneren ze aan een goed doel”. Hier-
door creëert YourGift samen met de houder
van de cadeaukaart maatschappelijke
betrokkenheid.

3% DONATIEBONUS
Voor zakelijke kopers van de YourGift
cadeaukaarten hebben ze een donatiemo-
del gelanceerd. Hiermee gaan ze over de
afgenomen YourGift cadeaukaartwaarde
3% doneren aan een door de afnemer geko-
zen goed doel. “Geen korting maar een
donatiebonus” noemt Toon dit en vervolgt:
“Het sluit aan bij wat bedrijven en instan-
ties belangrijk vinden om samen impact
maken.” 

DUURZAAMHEID
Ook in duurzaamheid is grote vooruitgang
geboekt bij YourGift. Het afgelopen jaar is
de vraag naar digitale cadeaukaarten sterk
gestegen door de eenvoudige wijze van ver-
sturen maar ook het duurzame karakter van
dit product. 

De digitale cadeaukaart ontvang je snel per
e-mail en komt, in tegenstelling tot de regu-
liere post, altijd en op tijd aan. Doordat er
geen kosten meer zijn van het drukken van

de cadeaukaart, enveloppe en verzending
maakt dit bij uitstek een duurzaam product.

Voor wie wel een fysieke cadeaukaart wil
ontvangen heeft YourGift gekozen voor
cadeaukaarten met een FSC Keurmerk.
“Buiten de huidige voorraad laten wij geen
plastic cadeaukaarten meer drukken” zegt
Toon.

MHC BENNEBROEK
Als onderdeel van maatschappelijke betrok-
kenheid is YourGift ook als bord- en shirt-

sponsor aangesloten bij MHC Bennebroek.
“Een mooie hockeyclub die wij met veel ple-
zier ondersteunen” zegt Toon. Met YourGift
Cards en een nieuw hoofdveld is MHC Ben-
nebroek klaar voor het nieuwe seizoen.

Kijk voor alle informatie
op www.yourgift.nl

Rechtstreeks contact opnemen kan 
uiteraard ook met toon@yourgift.nl / 
06-53321880.

YourGift, dé cadeaukaart met impact
A D V E R T O R I A L

Maatschappelijke betrokkenheid en duurzaamheid zijn populaire termen,
vooral in deze tijd. “Het jaar 2020 heeft dit zeker versterkt” zegt Toon van
Dooijeweerd, directeur van YourGift Cards. Hij vervolgt: “Voor Yourgift zijn dit
termen die al gewoon zijn en inmiddels ook voor de kopers en ontvangers van
de YourGift Cadeaukaart”.
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Verhuisplannen?
Maak vrijblijvend een afspraak!

OFFICEZ.NL    T. 020 - 4533135
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VRIJDAG 01 JULI Terrassa 21:30 Spanje - Canada

ZATERDAG 02 JULI Amsterdam 14:00 Nieuw-Zeeland - China
Amsterdam 16:30 Duitsland - Chili
Terrassa 18:00 Argentinië - Korea
Amsterdam 19:30 Nederland - Ierland
Terrassa 21:30 Australië - Japan

ZONDAG 03 JULI Terrassa 15:00 België - Zuid-Afrika
Amsterdam 16:30 Engeland - India
Terrassa 18:00 Korea - Canada
Amsterdam 19:30 Duitsland - Nederland
Terrassa 21:30 Spanje - Argentinië

DINSDAG 05 JULI Amsterdam 14:00 Ierland - Chili
Amsterdam 16:30 India - China
Terrassa 18:00 Japan - Zuid-Afrika
Amsterdam 19:30 Nieuw-Zeeland - Engeland
Terrassa 21:30 België - Australië

WOENSDAG 06 JULI Amsterdam 16:30 Ierland - Duitsland
Terrassa 18:00 Japan - België
Amsterdam 19:30 Nederland - Chili
Terrassa 21:30 Australië - Zuid-Afrika

DONDERDAG 07 JULI Amsterdam 16:30 Engeland - China
Terrassa 18:00 Argentinië - Canada
Amsterdam 19:30 India - Nieuw-Zeeland
Terrassa 21:30 Korea - Spanje

ZATERDAG 09 JULI Amsterdam 17:00 Crossover A - D
Amsterdam 19:30 Crossover D - A

ZONDAG 10 JULI Amsterdam 13:00 Plaatswedstrijd
Amsterdam 15:30 Plaatswedstrijd
Terrassa 18:00 Crossover C - B
Terrassa 21:30 Crossover B - C

MAANDAG 11 JULI Terrassa 18:00 Plaatswedstrijd
Terrassa 21:30 Plaatswedstrijd

DINSDAG 12 JULI Amsterdam 12:00 Plaatswedstrijd
Amsterdam 14:30 Plaatswedstrijd
Amsterdam 17:00 Kwartfinale 1
Amsterdam 19:30 Kwartfinale 2

WOENSDAG 13 JULI Terrassa 14:00 Plaatswedstrijd
Terrassa 16:30 Plaatswedstrijd
Terrassa 19:00 Kwartfinale 3
Terrassa 21:30 Kwartfinale 4

ZATERDAG 16 JULI Terrassa 18:30 Halve Finale 1
Terrassa 21:30 Halve Finale 2

ZONDAG 17 JULI Terrassa 18:30 Bronzen Finale
Terrassa 21:30 Finale

SPEELSCHEMA WK HOCKEY DAMES 2022

WK Hockey 
Dames 2022

Side Events 
WK Hockey 2022

Nederland
Duitsland
Ierland
Chili

Engeland
Nieuw-Zeeland
India
China

POULE A POULE B

Argentinië
Spanje
Korea
Canada

Australië
België
Japan
Zuid-Afrika

POULE C POULE D

In samenwerking met de gemeente Amsterdam worden in de aanloop naar het WK Hockey

Dames 2022 allerlei evenementen georganiseerd. Zoals de Urban Hockey Experience met

heel veel leuke activiteiten. Tijden het WK worden ook het World Youth Hockey Tournament

gespeeld én de EuroHockey ID Championships.

Voorafgaand aan het WK wordt de Urban Hockey Ex-
perience georganiseerd. Met dit project wil de KNHB
de jeugd op de Amsterdamse stadspleinen enthou-
siast maken voor sporten en hockey in het bijzonder.
De Urban Hockey Experience bestaat uit verschillen-
de activiteiten.

TEAM EXPERIENCE
Op vrijdag 3 juni start de Team Experience. Een com-
petitie voor alle wijkteams en de clubteams van de
nieuwe hockeyverenigingen in Amsterdam. Deze 5x5
competitie wordt iedere vrijdagmiddag gespeeld bij
Amsterdam Dynamics. Tijdens het Team Experience
Festival op zondag 10 juli wordt de wijkcompetitie af-
gesloten.

ADOPTEREN PLEIN
Het is voor de hockeyverenigingen in (de omgeving
van) Amsterdam mogelijk om een van de
pleinen/veldjes te adopteren. De vereniging vaardigt
een trainer af die de wijkteams begeleidt tijdens de
wijkcompetitie. Hurley, Xenios, Westerpark, Athena,
AMVJ, Noorderlicht, FIT en Amsterdam Dynamics
hebben inmiddels een plein/veldje geadopteerd. 

TEAM EXPERIENCE FESTIVAL
Tijdens het WK Hockey Dames 2022 wordt op zon-
dag 10 juli een feestelijk Team Experience Festival
georganiseerd voor alle kinderen die hebben deelge-
nomen aan de wijkcompetitie. Daarnaast worden
ook teams uit andere steden uitgenodigd, zoals Rid-
derkerk, Den Haag, Groningen, Eindhoven en Arn-
hem.

Het ochtendprogramma vindt plaats bij THC Hurley
in het Amsterdamse Bos en 's middags bezoeken de
kinderen een van de wedstrijden die in het Wagener
Stadion wordt gespeeld.

WORLD YOUTH HOCKEY TOURNAMENT
Dit internationale jeugdtoernooi wordt gespeeld op
9 en 10 juli bij HC Athena. Er doen clubteams mee
uit de hele wereld, waaronder Australië en Canada,
in de categorieën U14 en U16 Meisjes en Jongens.
Naast het toernooi bezoeken alle teams de cross-
over wedstrijden van het WK Hockey Dames 2022 op
zaterdag 9 juli. 

EUROHOCKEY ID CHAMPIONSHIPS
Van 7-10 juli wordt het EK Hockey ID georganiseerd
op de velden van Pinoké. Aan dit ParaHockey-toer-
nooi nemen in totaal 10 teams deel. Verdeeld over
drie poules: Championship, Trophy en Challenge.
Nederland speelt in de Championship en Trophy
poule. Alle deelnemers hebben een IQ onder de 75.
Wil je komen kijken dan ben je van harte welkom op
de velden van Pinoké. 

Op zaterdag 9 juli zijn er clinics voor spelers met een
beperking en demonstratiewedstrijden LG-Hockey
voor mensen met een lichamelijke beperking. Vanaf
13.00 uur vinden in het Wagener Stadion de finales
van het EK Hockey ID plaats.

Kijk voor meer informatie op 
WWW.WKHOCKEY2022.COM
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